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ZAPISNIK  
sa IX sjednice Skupštine opštine  Bijelo Polje održ ane 10. i 11. 07. 2019. godine 

 

           Sjednica je održana 10. i 11.07.2019. godine, (četvrtak i petak) sa početkom u 10 časova, u sali Skupštine 
opštine Bijelo Polje. 
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarevi ć otvorio je rad IX sjednice Skupštine opštine Bijelo Polje. 
           Predsjednik Skupštine  je konstatovao da postoji kvorum za rad sjednice Skupštine. 
           Sjednici Skupštine je prisustvovalo 30 odbornika. 
           Odbornici koji su najavili odsustvo sa sjednice Skupštine: Marko Ljujić, Zilha Idrizović i Haris Malagić. 
           Pored odbornika sjednici su prisustvovali: predsjednik Opštine Petar Smolović, glavna administratorka Marina 
Petrić, član Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave prof. dr Velimir Rakočević, starješine organa lokalne uprave 
i javnih službi čiji je osnivač Opština i predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 Predsjednik Skupštine je obavijestio Skupštinu da je Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj o prestanku i 
popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštini opštine Bijelo Polje, te da je Vučeti Ja ćimovi ću sa izborne liste 
DF-BIRAJ.ODLUČI.PROMIJENI! prestao mandat podnošenjem ostavke, a da je sljedeći odbornički kandidat sa 
izborna liste Vaso Obradovi ć prihvatio odbornički mandat.  
 Odbornik  Radosav Nišavi ć je pozvao odbornike da  minutom ćutanja odaju poštu Momiru Bulatoviću, prvom 
predsjedniku Crne Gore izabranom na neposrednim izborima u višestranačkom sistemu, čovjeku koji je bio jedan od 
osnivača DPS- i jedan od osnivača SNP-a. 
 Predsjedniik Skupštine se složio da se oda počast. Predložio je da se usvoji zapisnik sa VII sjednice Skupštine 
Opštine. 
 
            Primjedbe odbornika na  zapisnik sa VII sjednice Skupštine 
 
            Odbornik Zoran Boškovi ć je imao primjedbu na zapisnik na strani 7,  u izlaganju  Predsjednika Opštine stoji 
da je naveo da je odbornik Boškovića “jedan svojevrstan pravnik”. Istakao je da smatra da termin “svojevrstan” 
Predsjednik nije rekao jer je njegovo značenje (svakojak, neobična, drugačiji). Termin “vrstan”, već ima drugo 
značenje. Na stranici 9 sugerisao je da u svom izlaganju u vezi predloga Odluke o osnivanju Centra za kulturu nije 
rekao  “i jedina nadležnost”, te da bi u zapisniku trebalo da se promijeni da stoji “jedna od nadležnosti ili samo 
nadležnost”. Na stranici 13  sugerisao je da se pored državnih i vjerskih praznika doda i Dan Opštine “3. Januar”. I na 
kraju kod Izvještaja o radu OO Crveni krst umjesto riječi “nije kategorija ” trebalo bi da stoje riječi “nijedna kategorija”. 
 Sekretarka Skupštine  Ajsela Pa čariz  je navela da će navedene primedbe odbornika Zorana Boškovića 
usaglasiti nakon presluženog tonskog snimka.  
 Predsjednik Skupštine  je ustanovio da su primjedbe tehničke prirode te je dao na glasanje zapisnik sa 
izmjenama koje je predložio odbornik Bošković. 
        Zapisnik sa VII sjednice Skupšine usvojen je sa  23 glasa „za“ i 2 „uzdržana“.   
 
 Prije utvrđivanja dnevnog reda prof.dr Velimir Rakočević je kao član Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne 
samouprave istakao da sve što se tiče nadležnosti Savjeta, a to je prije svega razvoj grada, kapitalni projekti, budžet i 
svi akti koji tretiraju slobode i prava stanovništva Bijelog Polja imaju maksimalnu podršku Savjeta. Informisao je 
Skupštinu da će Savjet za razvoj i zaštitu lokalne samouprave organizovati jednu tematsku konferenciju upravo zbog 
toga da jedan segment razvoja grada koji se tiče ekološkog aspekta bude zelena zona i sve ono što ga čini ne samo 
regionalnim nego i apsolutno centrom koji se prepoznaje ne samo što se tiče građevine i arhitekture nego i posebno 
kulturološkog aspekta. 
 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

 Predsjednik Skupštine se zahvalio na podršci Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave i istakao da je želja 
svih da Bijelo Polje bude jedna savremena sredina, grad dostojan evropske zajednice gradova u perspektivi. Predložio 
je : 



2 

 

 
 

D N E V N I   R E D 

1. Predlozi Odluka o davanju saglasnosti na Odluke predsjednika Opštine o imenovanju potpredsjednika Opštine;  
2. Predlog Završnog računa budžeta Opštine Bijelo Polje za 2018.godinu; 
3. Predlog Odluke o donošenju Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje za period 2019-2021.godine; 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na zaključivanje Ugovora o poslovno-tehničkoj saradnji sa Ministarstvom 

odbrane Crne Gore;  
5. Predlog Odluke o korišćenju sredstava tekuće budžetske rezerve budžeta Opštine Bijelo Polje; 
6. Predlog Odluke o učešću Opštine Bijelo Polje u troškovima realizacije projekta Dnevni boravak za stare u Bijelom 

Polju; 
7. Predlog Odluke o davanju saglasnosti za organizaciju Međuopštinskih sportskih igara za 2021. godinu;  
8. Izvještaj o realizaciji Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede za 2018.godinu; 
9. Predlog Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede za 2019.godinu; 
10. Izvještaj o realizaciji  Programa mjera za podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2018.godinu; 
11. Predlog Programa mjera za podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2019.godinu; 
12. Predlog Lokalnog akcionog plana za unapređenje  kvaliteta života LGBT za 2019. godinu;  
13. Predlog Odluke o raspodjeli sredstava za podršku ženskom preduzetništvu u 2019. godini; 
14. Predlog Odluke o raspodjeli sredstava za finansiranje projekata u oblasti borbe protiv korupcije na lokalnom nivou 

u 2019.godini; 
15. Predlog Odluke o lokalnim komunalnim taksama;  
16. Predlog Odluke o donošenju Programa privremenih objekata za područje opštine Bijelo Polje za period 2019-2024 

godina 
17. Izvještaj o radu i poslovanju JU Muzej Bijelo Polje za 2018. godinu, sa Programom rada za 2019. godinu; 
18. Izvještaj o radu i poslovanju Turističke organizacije za 2018 . godinu, sa Programom rada za 2019. godinu; 
19. Izvještaj o radu i poslovanju DOO Komunalno Lim Bijelo Polje za 2018 . godinu, sa Programom rada za 2019. 

godinu; 
20. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Centar za podršku djeci i porodici za 2018. godinu, sa Programom 

rada za 2019. godinu; 
21. Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za sport i rekreaciju Bijelo Polje;  
22. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Centar za sport i rekreaciju Bijelo Polje; 
23. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Centar za sport i rekreaciju sa finansijskim izvještajem za 

2018.godinu sa Programom rada sa finansijskim planom za 2019.godinu;  
24. Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje za 2018. godinu, sa Planom i Programom za 

2019. godinu; 
25. Predlog Odluke o preuzimanju obaveza plaćanja troškova za održavanje pumpnih postrojenja;  
26. Predlog izmjena i dopuna Programa podizanja spomen – obilježja na teritoriji opštine Bijelo Polje; 
27. Predlozi odluka o davanju statusa spomen-obilježja:  

- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču povodom konačnog oslobođenja Bijelog 
Polja; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču posvećenoj radu bolnice 37. Udarne 
sandžačke divizije, Stožer; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču poginulim borcima od 1941-1945 godine sa 
područja Kanja; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču posvećenoj formiranju štaba Crnogorsko-
sandžačkog NOP odreda, Kovren; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Đorđija Stanića; 
    - Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču poginulim borcima NOVJ u Sušici; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomeniku sa spomen pločom posvećenom radu 
štamparije u mjestu Pripčiće; 
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- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Spomeniku poginulim borcima VII. 
Crnogorske omladinske brigade „Budo Tomović“, Sokolovica-Korita; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomeniku palih boraca NOR-a 1941-1945 godine u 
Zatonu; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen-česmi borcima Petog udarnog polimskog 
bjelopoljskog odreda, Čeoče; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–česmi komandantu Milivoju Tomoviću i borcu 
Milovanu Kneževiću, Livadice; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Spomen–česmi Jagode Bogićević, Maina 
Gora; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Alekse Beća-Đilasa Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Milovana Jelića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Miloja Dobrašinovića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Nikice V. Kneževića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Muniba Kučevića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Živka Žižića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Dušana Koraća Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Dušana Duša Basekića Bijelo Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Milovana Jelića Pavino Polje; 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Tomaša Žižića Tomaševo. 

28. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u opštini Bijelo 
Polje;  

29. Predlog Odluke o kriterijumima i načinu određivanja dodatka na zaradu za obavljanje poslova na određenim 
radnim mjestima u opštini Bijelo Polje;  

30. Predlog Odluke o izboru dva člana Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave; 
31. Predlog Odluke o razrješenju dva člana Savjeta JU „Ratkovićeve večeri poezije“; 
32. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje o izboru 

izvršnog direktora; 
33. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje o izboru 

izvršnog direktora;  
34. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JU Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-Strunjo“ o 

izboru direktora;  
35. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku upravnog odbora JU Centar za sport i rekreaciju o izboru 

direktora Ustanove;  
36. Izvještaj o raalizaciji projekata nevladinih organizacija koje su podržane sredstvima budžeta Opštine za 

2017.godinu. 
37. Informacija o realizaciji kapitalnog projekta izgradnja Osnovne škole „Dušan Korać“;  
38. Informacija o realizaciji projekta Projektovanje i izgradnja sistema za upravljanje otpadnim vodama u opštini 

Bijelo Polje.    
 
         Predlozi za izmjenu dnevnog reda: 
         Predsjednik Skupštine  je obavijesto odbornike da je dobio obavještenje od strane predlagača o 
povla čenju sljede ćih tačaka  sa dnevnog reda:   tačka  15. Predlog Odluke o lokalnim komunalnim taksama, 
tačka 28. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u 
opštini Bijelo Polje i tačka 29. Predlog Odluke o kriterijumima i načinu određivanja dodatka na zaradu za 
obavljanje poslova na određenim radnim mjestima u opštini Bijelo Polje. 
          Predsjednik Skupštine  je takođe obavijestio Skupštinu o predlozima  za dopunu dnevnog reda:  Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti predsjedniku Opštine za zaključenje Ugovora o grantu Opštini Bijelo Polje od 
Investicionog okvira Zapadnog balkana (WBIF); Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na motornom 
vozilu Opštini Petnjica;  Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na građevinskom zemljištu Vladi Crne 
Gore; Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na nepokretnosti i zasnivanju stvarne službenosti u korist 
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DOO CEDIS; Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na građevinskom zemljištu Brčvak Hajrizu, 
Fetahović Derviši, Taso Hatidži, Burdžović Omeru, Mehović Vildani, Dizdarević Asimu, Dizdarević Sabini, 
Dizdarević Smaju i Dizdarević Muzaferu; Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na građevinskom 
zemljištu Kajević Eminu i Kajević Hajru. 
          Vezano za  izmjenu  redosljeda u dnevnom redu predložio je da tačka 16. Predlog Odluke o donošenju 
Programa privremenih objekata za područje opštine Bijelo Polje za period 2019-2024 godina razmatra pod 
rednim brojem 28, a ostale da idu po redosljedu kako su predložene u dnevnom redu.  

 Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da iako je dnevni red obiman, isti se proširuje još sa nekoliko tačaka, tako 
da  je nemoguće da neko ko se bavi drugim poslom, a ne profesionalno politikom,  da može samo da pročita ove tačke 
dnevnog reda, a kamoli da spremi diskusije koje bi zavređivale pažnju građana Bijelog Polja. Istakao je da se sa strane 
i opozicije i pozicije ne smiju kada su u pitanju interesi građana praviti razlike između tačaka dnevnog reda. Takođe je 
naveo da podržava predlog da se tačke dnevnog reda koje nisu dobile podršku Odbora za Statut i propise skinu iz 
dnevnog reda. Predložio je da se objedine diskusije  po tačkama 8 i 9, 10 i 11, i 21,22,23, a da se o istima pojedinačno 
izjašnjava. Obzirom na dužinu predloženog dnevnog reda naveo je da smatra  da su ovi predlozi konstruktivni i 
predložio je da se usvoje.  
         Odbornik Zoran Boškovi ć je takođe predložio objedinjavanje tačaka 4 i 5 i 26 i 27, kao i da se tačke 32,33,34 i 
35 koje se tiču izbora direktora javnih ustanova i prduzeća razmatraju nakon tačke izbora potpredsjednika Opštine iz 
razloga što će prvo ići Izvještaji o radu ovih ustanova i preduzeća, a poslije izvještaja glasanje o izboru direktora, pa da 
se to uradi nakon prve tačke dnevnog reda.  
  Predsjednik Skupštine  se zahvalio odbornicima Striković i Bošković na konstruktivnim predlozima da se 
objedine pojedine tačke kako bi se racionalizovao rad Skupštine. 
 Odbornik Radosav Nišavi ć je uputio kritiku na termin zakazivanja Skupštine i izrazio nezadovoljstvo zašto 
Skupština nije zakazana mjesec ili dva mjeseca prije. Predložio je da se ubuduće skupštinska zasijedanja zakazuju u 
kraćem roku, a ne u razmaku od tri mjeseca. 
 Predsjednik Skupštine je pojasnio  da se skupštinska zasijedanja zakazuju prema Poslovniku o radu, te da u 
tom smislu Poslovnik nije prekršen, jer je održana sjednica za odbornička pitanja, a ovo je redovna sjednica, te da 
termin zavisi od toga kada materijal stigne. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je u skladu sa dogovorom koji je postignut na Kolegijumu, a u cilju racionalizacije 
vremena, predložio da vrijeme za diskusiju o Izvještajima bude 10 minuta, a za sve ostale tačke da se skrati na 5 
minuta.  
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predloge za povlačenje tačaka iz dnevnog reda: tačka 15. Predlog 
Odluke o lokalnim komunalnim taksama, usvojen je sa 26 „za“, 2 „protiv“ i 1 „uzdržan; 28. Predlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u opštini Bijelo Polje, usvojen je sa 27 
„za“ i 1 „uzdržan“; 29.Predlog Odluke o kriterijumima i načinu određivanja dodatka na zaradu za obavljanje poslova 
na određenim radnim mjestima u opštini Bijelo Polje, usvojen je sa 26 „za“, 1 „protiv“ i 1 „uzdržan“. 
 Takođe, dao je na glasanje predloge za dopunu dnevnog reda:  Predlog Odluke o davanju saglasnosti 
predsjedniku Opštine za zaključenje Ugovora o grantu Opštini Bijelo Polje od Investicionog okvira Zapadnog balkana 
(WBIF) usvojen je sa 27 „za“, 1 „protiv“ i 1 „uzdržan “;  Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na motornom 
vozilu Opštini Petnjica usvojen je 28 „za“, 1 „protiv“ i 1 „uzdržan“;  - Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja 
na građevinskom zemljištu Vladi Crne Gore usvojen je sa 27 „za“ i 3 „protiv“;   Predlog Odluke o prenosu prava 
raspolaganja na nepokretnosti i zasnivanju stvarne službenosti u korist DOO CEDIS usvojen je sa 27 „za“ i 2 
„uzdržana“;  Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na građevinskom zemljištu Brčvak Hajrizu, Fetahović 
Derviši, Taso Hatidži, Burdžović Omeru, Mehović Vildani, Dizdarević Asimu, Dizdarević Sabini, Dizdarević Smaju i 
Dizdarević Muzaferu usvojen je sa 25 „za“, 2 „protiv“ i 2 „uzdržana“ i  Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja 
na građevinskom zemljištu Kajević Eminu i Kajević Hajru usvojen je sa 23 „za“, 3 „protiv“ i 3 „uzdržana“. 
 
Dnevni red je usvojen u cjelini sa 22 „za“ i 1 „uzd ržan“.  

         1. Tačka – Predlozi odluka o davanju saglasnosti na Odluk e predsjednika Opštine o imenovanju 
potpredsjednika Opštine 
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 Uvodno obrazloženje o predlozima Odluka o davanju saglasnosti na Odluke predsjednika Opštine o imenovanju 
potpredsjednika Opštine dao je predsjednik Opštine Petar Smolović, koji je pojasnio da je  članom 58 stav 1 tačka 8 
Zakona o lokalnoj samoupravi i članom 78 stav 1 tačka 8 Statuta Opštine Bijelo Polje propisano da Predsjednik 
Opštine bira i razrješava potpredsjednike Opštine uz saglasnost Skupštine opštine. U skladu sa navedenim 
ovlašćenjima predsjednik Opštine je odlučio da imenuje Nermina Bećirovića i Ernada Suljevića za potpredsjednike 
Opštine Bijelo Polje. Predsjednik Opštine je upoznao odbornike sa biografijom potpredsjednika Nermina Be ćirovi ća i 
potpredsjednika Ernada Suljevi ća.  
  Odbornik Jasmin Kijamet  je naveo da predloženi kandidati za potpredsjednike Opštine su mladi ljudi koji nemaju 
mrlje u karijeri. Istakao je da je posebna čast i zadovoljstvo da će po prvi put u višepartijskom sistemu funkciju 
potpredsjednika Opštine  obavljati neko ko dolazi iz stranke koja je autentični predstavnik bošnjačkog naroda. Iz svega 
navedenog Klub odbornika Bošnjačke stranke podržaće ovu Odluku. 
 Odbornik Azem Idrizovi ć je naveo da jedan od predloženih kandidata za potpredsjdnika Opštine Nermin 
Bećirović pripada  Socijaldemokratama odnosno stranci kojoj i sam pripada. Smatra da će imenovanjem ova dva 
potpredsjednika rad Opštine biti još uspješniji, a na dobrobit građana Bijelog Polja. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je pitao da li je procjena Predsjednika Opštine da ova dva čovjeka mogu najbolje da 
mu pomognu u radu, u teškom radu koji ima na poziciji koju pokriva ili je to nametnuta inicijativa od strane koalicionih 
partnera Bošnjačke partije i Socijaldemokrata. Izrazio je zadovoljstvo što je predsjednik Opštine pročitao biogafije 
kandidata da građani Bijelog Polja čuju ko će biti potpredsjednik Opštine.   
 Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da je pred odbornicima izbor kandidata za dva potpresjednika u Opštini 
Bijelo Polje, a to su Nermin Bećirović i Ernad Suljević, te da su o njihovim stručnim i političkim kvalifikacijama čuli iz 
izlaganja predsjednika. Klub odbornika SNP-a nema ništa lično protiv ovih ljudi, ali iz principijelnih razloga glasaće 
protiv.  
 Odbronik Idriz Mahmutovi ć je podsjetio da je kada je utvrđivan broj potpredsjedničkih mjesta tada je  
Predsjedniku sugerisao da vodi računa da potpredsjednici budu potpredsjednici opštine Bijelo Polje, a ne da budu 
politički predstavnici ili da budu samo portparoli svojih partija u ovom domu. Pitao je Predsjednika Opštine da li bi 
izabrao upravo ove mlade ljude za potpredsjednike da nije bilo koalicionog sporazuma.  
  Odbornik Nikola Raosavljevi ć se osvrnuo na biografije dva kandidata za potpresjednike Opštine, jedan je 
turizmolog, drugi je menadžer, a  nijedan od njih nije završio državni fakultet. Druga stvar koju je je primijetio u 
biografiji ova dva mlada perspektivna čovjeka jeste da su obojica imala učešće u NVO sektoru i to na ozbiljnim funk 
cijama tako da ostaje ona sumnja da većina NVO sektora i jeste Vladin sektor. 
  Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da mladost nije prepreka pokazao je primjer predsjednika Opštine, te da 
smatra da mladim ljudima koji imaju znanje, pamet i sposobnost treba dati mogućnost da uz iskustvo onih koji već rade 
u lokalnoj upravi idu naprijed i da na njima kasnije počiva naše društvo. Kao predsjednica Kluba DPS-a podržala je 
ovaj predlog. 
 Odbornik Vaso Obradovi ć je naveo da je nezahvalno diskutovati o biografijama ljudi, te taj dio ne bi 
komentarisao. Ono što je DF opredijelilo da ne glasaju za ovaj predlog jeste to što nije ispoštovana  rodna 
ravnopravnost, a i mišljenja je da u gradu gdje živi 30% pravoslavaca, Srba da je možda imalo prostora da predsjednik 
Opštine pokaže upravo demokratičnost i da iz te strukture upravo predloži jednog od kandidata. 
         Predsjednik Opštine  je dao odgovore na pitanja i diskusije odbornika.  
  Odbornik Adnan Strikovi ć je imao repliku na diskusiju predsjednika Opštine. 
         Predsjednik Opštine  dao je odgovore na pitanja odbornika Adnana Strikovića. 
Predložio da se pozovu potpredsjednici Opštine da uđu da prisustvuju današnjem zasijedanju Skupštine opštine. 
         Predsjednik Skupštine  je kazao da je obaviješten da su potpredsjednici Opštine službeno odsutni. 
        Dao je na glasanje predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine broj 1-213 od 
03.07.2019.godine kojom se Nermin Bećirović diplomirani menadžer iz Bijelog Polja imenuje za potpredsjednika 
Opštine koji je usvojen sa 22“za” i 7 “protiv” . Predlog Odluke  o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika 
Opštine broj 1-214 od 03.07.2019.godine, kojom se Ernad Suljević diplomirani menadžer iz Bijelog Polja imenuje za 
potpredsjednika Opštine usvojen je sa 20 “za” i 7 “protiv” . 
 
Tačka 2. – Predlog Završnog ra čuna budžeta Opštine Bijelo Polje za 2018.godinu; 
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 Uvodno obrazloženje o predlogu Završnog računa budžeta Opštine Bijelo Polje za 2018.godinu dala je sekretarka 
Sekretarijata za finansije Alida Nuhodži ć, koja je pored uvodnog obrazloženja obavijestila odbornike da je  Odbor za 
Statut i propise podnio amandman da se u uvodnom dijelu predloga Odluke riječi „član 55 i 56  Zakona o finansiranju 
lokalne samouprave („Sl.list RCG“ br. 42/03,44/03 „Sl. list CG“ br. 05/08, 51/08, 74/10, 01/15, 78/15, 03/16,3 0/17, 
92/17)“, mijenjaju se riječima „član 40 i 41 Zakona o finansiranju lokalne samouprave „Sl. list CG“ br.03/19 .Predlagač 
je prihvatio predloženi amandman i isti je postao sastavni dio predloga Odluke.  
          Odbornica Vesna Pavi ćević je takođe navela da je Odbor za Statut i propise predložio naprijed navedeni 
amandman. Naime, članom 68 Zakona o finansiranju lokalne samouprave, propisano je da danom stupanja na snagu 
ovog zakona prestaje da važi Zakon o finansiranju lokalne samouprave.  Odbor  jednoglasno sa 3 “za“, ocijenio da je 
ovaj predlog Odluke u skladu sa zakonom, Statutom i drugim propisma i isti uputio u skupštinsku proceduru na 
razmatranje i odlučivanje.   
 Odbornica Slađana Nedovi ć je istakla da je Odbor za finansije, privredu i razvoj jednoglasno podržao ovu tačku 
dnevnog reda sa zaključkom da je završni račun objektivno i realno prikazao ostvarene prihode i realizovane rashode i 
iz tog razloga odbor je dao predlog Skupštini za usvajanje ovog računa. 

Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da je Završni račun budžeta Opštine Bijelo Polje za 2018.godinu u suštini 
presjek onoga kako je Opština i lokalna samouprava radila u toku protekle godine. Imao je primjedbu jer nije dostavljen  
cjelokupan Izvještaj  nezavisnog revizora, već samo  dio  Izvještaja, iz kojeg se može primijetiti da je dato mišljenje sa 
rezervom u napomeni pod tačkama  5.1, 5.3, 5.9, 5.10, 5.12, ali da se ne može uvidjeti na šta se odnose konkretne 
napomene zato što nijesu dobili kompletan Izvještaj nezavisnog revizora. Zatražio je da se Klubu odbornika SDP-a 
dostavi kompletan Izvještaj o izvršenoj reviziji Završnog računa budžeta Opštine. U suštini, naveo je po analogiji sa 
prošlim izvještajem, koji je apsolutno indentičan sa ovim sadašnjim da vidi određene ozbiljne  primjedbe na Završni 
račun budžeta prije svega da nijesu obuhvaćeni finansijski izvještaji društava sa ograničenom odgovornošću, niti 
poslovanje javnih ustanova, kako bi se mogli izjasniti na njihov eventualni uticaj na izvršenje budžeta opštine Bijelo 
Polje. U daljoj diskusiji osvrnuo se plan vraćanja kamata, dugova, Službu unutrašnje revizije, koju je Opština osnovala, 
koja nije imala aktivnosti u 2018. godini, a ista je potrošila 5000 eura budžetskih sredstava u toku prošle godine. 
Takođe je ukazao na ogromna potraživanja putem sudskih sporova, čija je velika izvjesnost toga da će Opština zapasti 
u težu finansijsku situaciju nakon rješavanja tih sporova. Naplata nekih potraživanja koja Opština vodi kao potraživanja 
po osnovu poreza na nepokretnosti su takođe nerealna i nemoguća, potraživanja po osnovu prireza porezu na 
dohodak fizičkih lica takođe, nemoguće je ralizovati zbog raznih stvari koja nezavisni revizor jasno apostrofira. Znači 
prosto su to stvari koje bi kad bi se ukalkulisale u čitav ovaj obračun Završnog računa budžeta više te brojke ne bi bile 
tako dobre kao što se pokušavaju predstaviti ovim Završnim računom budžeta.  

Predsjednik Skupštine  se obratio odborniku Strikoviću u vezi njegove kvalifikacije o Službi Skupštine i 
kvalifikacije da je dostavljeni Izvještaj nezavisnog revizora falsifikat. Takođe je apelovao na nadležne obarađivače da 
ubuduće dostavljaju Izvještaj nezavisnog revizora u potpunosti.  

Odbornik Adnan Strikovi ć se složio da je možda upotrijebio težu terminologiju, te da ukoliiko se nađe 
adekvatan izraz on svakako povlači svoj izraz, ali da nikako nije komentarisao u kontekstu u kojem je protumačen.  

Predsjednik Skupštine  je predložio da može da koristi termin nepotpun Izvještaj, što je odbornik Striković 
prihvatio. 

Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da Izvještaj o reviziji predloga završnog računa Opštine radi jedna te ista 
kuća zadnjih 10-12 godina. Pitao je zbog čega se u završnom računu ne kaže koliko Opština na dan 
31.12.2018.godine ima ukupni dug. Imao je primjedbu na stavku primici od imovine. Takođe u vezi stavke jubilarne 
nagrade- nula, pitao je zbog čega je ova stavka nije ispoštovana. Usluge stručnog usavršavanja ostvarene 25%. , a 
potreba stručnog usavršavanja mnogo veća odnosno zahtjev za potrebu stručnog usavršavanja mnogo veći. Date 
garancije 100 000 00 ostalo 200 000 00. O čemu se radi  ako su predviđene garancije 100 000 00 a morali smo da 
damo 200 000 00 garancija. Kritički se osvrnuo na velike sudske troškove Saradnja sa drugim gradovima 31% 
ostvarenje, komenarisao je da je saradnja sa drugim gradovima isto bitna koliko i saradnja na ekonomskom polju 
odnosno i ekonomski razvoj Opštine. Potencirao je na pitanju zbog čega se ovim Završnim računom ne iskažu ukupna 
dugovanja opštine.  

Odbornica Bojana Furtula  je navela da kod kapitalnih izdataka postoje velika odstupanja od planiranog, izdaci 
za infrastrukturu od opšteg značaja planirani su u iznosu od 720 000 eura, a ostvareni su u iznosu od 126 027,89 eura 
kao i izdaci za lokalnu infrastrukturu koji su planirani u iznosu od 715 000 eura, a ostvareni u iznosu od 310 000 eura. 
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Opština je osnovala  Službu unutrašnje revizije, međutim ova Služba nije imala aktivnosti u 2018.godini. Planirano je 
da se potroši 9200 eura, a potrošeno je 4677,98 centi pa je pitala ako nije bilo aktivnosti u 2018.godini gdje je otišlo tih 
4677,98 eura iako su tu navedeni tekući izdaci, bruto zarade, rashod za materijal itd. Trtažila je pojašnjenje ko radi u 
Službi za unutrašnju reviziju i kakvi su planovi za 2019.godinu. Smatra da je poražavajući podatak da egalizacione 
dotacije  učestvuju u prihodima budžeta sa 52,86%. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć je čestitao prvo predsjedniku Opštine i onima koji su uspjeli da izvrše obaveze 
plaćanja zarada u prošloj godini  i da povećaju taj dio, bez obzira na koji način se snalazili. Pitao je zašto nemamo 
tačan iznos duga na dan 31.12.2018.godine. Pitao je zašto nije prikazan broj zaposlenih po pojedinim sekretarijatima, 
direkcijama i službama. Takođe je postavio pitanje ko je nadležan za stavku kapitalni izdaci za lokalnu infrastrukturu. 
Pitao je šta je sa asfaltiranjem ulice u Nikoljcu u okolini stambenih zgrada, čiji je izvođač radova bio Fond za stambenu 
izgradnju Crne Gore.  

Odbornica Vesna Pavi ćević je imala repliku na diskusiju odbornika Adnana Strikovića.  
Odbornik Nikola Raosavljevi ć je naveo da prihod Opštine Bijelo Polje od igara na sreću ukupno iznosi 157 

eura, a kako su glavna ulica i ulice pored škola pune kladionica uputio je predlog predsjedniku Opštine u nekoj 
budućnosti da sve kockarnice i kladionice treba izmjestiti van grada. 

Odbornik Abaz Kujovi ć je istakao da je budžet Opštine ostvaren u vrijednosti od 13 500 000 00 eura, što je u 
odnosu na plan 97% koji je bio 13 900 000 00 eura. Znači, budžet je zaista ovako ostvaren u visokoj vrijednosti i 
visokom procentu i sa tog aspekta potpuno možemo biti zadovoljni sa ostvarenim prihodima. Druga stvar što ne 
možemo biti zadovoljni to je struktura samih prihoda i struktura rashoda budžeta. Izrazio je nazadovoljstvo sa 
strukturom prihoda zato što sopstveni izvori ustupljeni prihodi učestvuju negdje oko 30 ili 35% dok donacije i dotacije 
negdje oko 70%. Zbog čega je to tako jeste  što  je Opština u procesu finansijske konsolidacije, te  da  već i u ovoj 
godini ostvariti stabilnost i finansijsku konsolidaciju u budžetu i održati budžet održivim i likvidnim. To se može vidjeti i 
po tome što je u prošloj godini isplaćeno 14 zarada, redovno se izmiruju sve obaveze za koje je nadležan budžet 
Opštine u ovoj godini. Takođe se osvrnuo na strukturu rashoda budžeta i negdje oko 40% rashoda budžeta ide na 
otplatu kredita. Obaveze po drugim osnovama su oko 3 200 000 00 i zajednio to iznosi oko 40% i to je zaista veliko 
učešće u budžetu Opštine ali smatra da je to zadnja godina kada će biti tako veliko učešće iz prethodne godine u 
budžetu Opštine i da će se ta struktura potpuno promijeniti. Kada su u pitanju prihodi sigurno će se struktura 
promijeniti izmjenom Zakona o finansiranju lokalne samouprave kojim su predviđeni dodatni izvori finansiranja ne 
samo budžeta opštine Bijelo Polje nego svih budžeta i za sve opštine Crne Gore i to će uticati veću i povoljniju 
strukturu prihoda.  
      Sekretarka sekretarijata za finansije Alida Nuhodži ć  je dala odgovore na pitanja i diskusije odbornika            
Odbornik Adnan Strikovi ć je pitao ko je doveo Opštinu do situacije da je potrebna finansijsko ekonomska 
konsolidacija. Gdje je god potrebna konsolidacija znači da stvari nijesu dobre i ukazao na političku ogovornost u tom 
smislu.  
      Odbornik Abaz Kujovi ć je pojasnio da je finansijska konsolidacija proces koji se sprovodi u 15 od 22 Opštine 
u Crnoj Gori. To je uzrok sistemske prirode,jer nijesu kroz sistem javnih finansija obezbijeđena dovoljna sredstva za 15 
opština u Crnoj Gori i zbog toga je to zahtijevalo i određene promjene u finansijskom sistemu Crne Gore i te se 
promjene odnose na Zakon o finansiranju lokane uprave Crne Gore kojim je predviđeno da opštine sa sjevera dobiju 
dodatni izvor finansiranja odnosno da se prihodi po osnovu poreza na dohodak povećaju sa 12% na 50%. To će 
svakako potpuno doprinijeti konsolidaciji finansija na lokalnom nivou u Crnoj Gori za svih 15 opština  među kojima je i 
Bijelo Polje. 
           Odbornik Radosav Nišavi ć je  postavio pitanje kolika su ukupna dugovanja političkim partijama u Bijelom Polju, 
ne u ovoj godini nego ukupna dugovanja koja se prenose iz godine u godinu i napomenuo da je ukupno dugovanje 
prema SNP-u  35 000 eura. Takođe je podsjetio da se rijetko zakazuju skupštinska zasijedanja.  

Predsjednik Skupštine je naveo da prema Poslovniku o radu Skupštine obaveza je da se minimalno 
organizuju 4 skupštinska zasijedanja u toku godine. Istakao je da je ovo deveto skupštinsko zasijedanje, a nije godina 
prošla tako da po tom pitanju o tome ne može se govoriti o rijetkom ili gustom sadržaju. 

Odbornik Nikola Raosavljevi ć je naveo da se njegova primjedba za 157 eura prihoda dobijenih od igara na 
sreću nije odnosila na završni račun niti izvještaj revizora već se obratio građanima Bijelog Polja uz upozorenje da je 
kocka ozbiljan zdravstveni problem od koje boluje oko 3% populacije i studija je procijenjenila da je oko 200 000 ljudi 
zavisno od kocke. Liječe se na isti način kao što se liječe i drugi oblici zavisnosti. Kao drugu primjedbu je naveo 



8 

 

vezano za troškove kopiranja Izvještaja revizora, te da se odriče dijela svoje odborničke naknade kako bi sljedeće 
godine dobili na vrijeme isti. 

Odbornik Zoran Boškovi ć je naveo da završni račun predstavlja presjek stanja za prethodnu godinu i tu se ne 
može ništa promijeniti, može se samo iznijeti viđenje da li je neko zadovoljan ili nije. Pa bi tako on mogao reći da je 
zadovoljan sa 100% ostvarenja transfera za sport i kulturu, kao i redovnošću isplata itd., da je bilio dovoljno u budžetu 
za sve isplate prema obrazovanju đacima, studentima, novorođenoj djeci. Nije zadovoljan visokim kamatama, 
kreditima i drugim nekim stavkama. Dao je sugestiju da ubuduće obrazloženje Završnog računa  budžeta bude 
opširnije, da sadrži uzroke kao i razloge zašto nije ostvaren budžet, odnosno pojedine stavke. 

Predsjednik Opštine Petar Smolovi ć dao je odgovre na pitanja i dskusije odbornika.  
Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o Završnom račun budžeta Opštine Bijelo Polje za 

2018.godinu, koji je usvojen sa 21 “za”, 5 “protiv” i 2 “uzdržana” . 
 
 24. Tačka - Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bis trica“ Bijelo Polje za 2018. godinu, sa Planom i 
Programom za 2019. godinu 
       Odbornik Vesko Jankovi ć je pitao predsjednika Opštine može li  u okviru svojih ovlašćenja da  pomogne Bolnicu, 
otpisom duga, odnosno smanjenjem računa, da bi novac koji bi na taj način uštedjeli potrošili na kupovinu nekog 
aparata neophodnog ovoj Ustanovi. 
           Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da se stavka mala privreda prenosi iz godine u godinu i to 884 352 eura 
potraživanja. Domaćinstava krajem 2016. godine, bilo je 1 078 000, danas ih ima 1 235 986, za nekih 160 000 više, i 
reklo bi se da se povećao broj domaćinstava u Bijelom Polju, a nije, već je ovo posljedica nemogućnosti da građani 
plate svoje obaveze. Vodovod ima 2 150 000 eura potraživanja prema Opštini,  koje godinama unazad ne može da 
naplati, pa shodno tome nema na osnovu čega da traži kredit. Naveo je da je u interesu grada, a i samih građana da 
vodosnabdijevanje bude što bolje. Istakao je da će u granicama onogo što menadžemnt i odbor direktora procijene 
uvijek biti za pomoć Bolnici koju je pomenuo odbornik Janković. 
          Odbornik Abaz Kujovi ć imao je  repliku na diskusiju odborika Idriza Mahmutovića.  
   Odbornik Adnan Strikovi ć  je repliku u ime Kluba.  
   Odbornik Abaz Kujovi ć je odgovorio da nijedna odluka u ovom Parlamentu nije donešena voljom niti jednog niti 
dva, tri čovjeka, nego voljom većine odbornika u ovoj Skupštini i u skladu sa zakonom i Statutom opštine. 
   Odbornik Miloš Mari ć je istakao da je  izvještaj detaljan i dobar, ne govori samo o pozitivnim stvarima, nego i o 
problemima koje su imali i koje imaju u planu da prevaziđu, a sve na dobrobit i korist građana kao korisnika ove javne 
ustanove. Ono što je dobro i ohrabrujuće je da građani piju zdravu vodu. Poslovali su pozitivno, smanjili broj 
zaposlenih i povećali platu koliko su mogli, imaju u planu da kroz investicije smanje rizik i posljedice koje bi bile 
moguće usljed dotrajalosti mreže i starih materijala. 
 Odbornik Radosav Nišavi ć je pohvalio Izvještaj i Plan rada za narednu godinu, s obzirom da vodovod radi u tako 
teškim uslovima i veoma se teško izboriti za takvo poslovanje u datim okolnostima. Pitao je kolika je ukupna potrošnja, 
kubika za godinu 2018.godinu, kolika je tehnička mogućnost odnosno nemogućnost priključenja vodovoda Zaton ako 
kad bude izgrađen i  koliko iznosi obavljanje vdovodne mreže kroz Kruševo i Rakonje. 
 Direktor DOO Vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje Milan Bulatovi ć dao je odgovore na pitanja i diskusije odbornika.  
 Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje za 
2018. godinu, sa Planom i Programom za 2019. Godinu koji je usvojen jednoglasno, sa 24 „za“. 
 
  19. Tačka – Izvještaj o radu i poslovanju DOO Komunalno Li m Bijelo Polje za 2018 . godinu, sa 
Programom rada za 2019. godinu 
 Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da je pohvalno da posljednja tri izvještaja ovo društvo bilježi pozitivne 
bilanse  i čestitala na uspješnom poslovanju u prethodnoj godini. Pohvalno je da zarade u preduzeću rastu iz godine u 
godinu, uz napomenu da na menadžmentu stoji veliki zadatak da u narednim godinama dostignu barem prosječnu 
neto zaradu na nivou Crne Gore, jer je riječ o radnicima koji obavljaju veoma teške i zahtjevne poslove. Ono što se iz 
izvještaja odmah može zapaziti jeste da preduzeće raspolaže sa dosta dotrajalom mehanizacijom za čijim 
obnavljanjem postoji ogromna potreba kako bi preduzeće postalo opetativnije i kako bi smanjilo troškove po osnovu 
održavanja dotrajale mehanizacije.Primarna djelatnost, pružanje usluga sakupljanja, transporta i deponovanja otpada 
obavlja se besprekorno. Pohvalila je aktivnosti Komunalnog preduzeća vezane za proširivanje teritorije za koju su 
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počeli pružati uslugu sakupljanja komunalnog i drugog otpada, što ima za rezultat smanjivanje broja divljih odlagališta 
komunalnog i drugog otpada, a ono što je mnogo bitnije jeste da je navedenom uslugom postignut  veći kvalitet 
življenja u tim ruralnim područjima. Preduzeće je prošle i pretprošle zime odradilo veliki posao kada je u pitanju 
održavanje u zimskom periodu. Djelovanje ovog preduzeća u tri smjene za vrijeme sniježnih padavina i veoma niskih 
temperatura, imalo je za rezultat prohodnost svih ulica i lokalnih puteva. 
 Odbornik Miloš Mari ć je obavijestio da je Odbor za planiranje jednoglasno usvojio Izvještaj. o radu i poslovanju 
DOO Komunalno Lim Bijelo Polje za 2018 . godinu, sa Programom rada za 2019. godinu. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je izrazio zadovoljstvo sa predviđenim trendom rasta zarada i u ovom preduzeću. 
Sugerisao je da se nadležni iz ovog preduzeća nađu sa predstavnicima Mjesne zajednice Bistrica kako bi uredili 
odlaganje komunalnog otpada na ovom području. Obavijestio je da će odbornički klub SDP-a podržati ovaj Izvještaj i 
Program rada.  
 Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da  radnici Komunalnog rade u večernjim i jutarnjim satima. Posebno je 
istakao u ime građana Vraneške doline da je pohvalno što su instalirali kontejnere na relaciji Tomaševo–Pavino Polje. 
Takođe je pohvalio zalaganje na održavanju puteva na seoskom području kako zimi tako i ljeti. Iako preduzeće ima 
ogromni opseg radnih zadataka i poslova i radi sa opremom koja je dotrajala pohvalio je poslovni uspjeh jer je jedna od 
rijetkih firmi koja posluje sa dobitkom u ovom finansijskom izvještaju iskazanom u 390 000 00 eura. Klub odbornika 
SNP-a će podržati ovaj izvještaj. 
 Odbornik Vaso Obradovi ć je sugerisao da se ulica Ivana Crnojevića privede namjeni, u pitanju je nekih 80 m, a 
time bi se znatno olakšao prolazak djeci koja tim putem svakodnevno idu, kao i ostalim stanovnicima Nikoljca i 
Rogojevića. 
 Odbronik Saša Lalevi ć se zahvalio Direktoru za sve što je učinio za grad i poželio mu mnogo uspjeha u daljem 
radu. 
 V.d. direktora DOO „Komunalno-Lim“ Radenko Vujoševi ć dao je odgovore na pitanja i diskusije odbornika. 
 Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju DOO Komunalno Lim Bijelo Polje za 
2018.godinu, sa Programom rada za 2019.godinu koji je usvojen, sa 21 „za“, 2 „protiv“ i 1 „uzdržan“. 
 
32. Tačka - Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku  Odbora direktora DOO „Komunalno Lim“ Bijelo 
Polje o izboru izvršnog direktora 
33. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO vodovod „Bistrica“ Bijelo Polj e o 
izboru izvršnog direktora 
 
        Odbornik Adnan Strikovi ć je navodeo da i jedan i drugi direktor pokazuju da je moguće rukovoditi tako 
značajnim ustanovama. To bi trebalo da bude pouka svim funkcionerima vlasti da se može i tako raditi svoj posao i to 
dugo godina, a da vam iz opozicije čak niko ne zamjera. Istakao je da uvažava  da sve probleme sa kojima se susreću 
na svojim radnim mjestima pokušavaju da rješavaju na najbolji mogući način. Poslao je prije svega političku poruku da 
postoji način da svi u ovom gradu rade posao na takav način, da odvoje politiku od svog redovnog posla.. 
          Predsjednik Skupštine je dao na glasanje predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora 
DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje o izboru izvršnog direktora, Radenka Vujoševića, koji je usvojen sa 22 „za“ i 2 
„uzdržana“. 
         Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje o izboru 
izvršnog direktora, Milana Bulatovića, usvojen je jednoglasno  sa 24 „za“. 
 

Predsjednik Skupštine predložio pauzu u trajanju od sat vremena. 
 

 
Nastavak sjednice Skupštine posle pauze. 

 
3. Tačka - Predlog Odluke o donošenju Plana kapitalnih in vesticija opštine Bijelo Polje za period 2019 – 

2021.godine 
Uvodno obrazloženje o predlogu Odluke o donošenju Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje za period 

2019-2021.godine dao je menadžer Opštine Fahrudin Begovi ć. 
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 Odbornik Adnan Strikovi ć je  istakao da na strani strani 11  pasus elektroenergetski sistem jedna rečenica 
stoji koja kaže glavna napajanja potrošačima u Opštini Bijelo Polje vrši se iz pet pravaca na vrlo kvalitetan i siguran 
način. Komentarisao je da ne  može biti tako da  imamo vrlo kvalitetno i sufisticirano napajanje električnom energijom. 
Tražio je pojašnjenje na koji način će mjere koje su navedene Opstina Bijelo Polje realizovati za unapređenje 
zrdravstvene zaštite, pneumofizičke zaštite, reproduktivnog zdravlja, povećanje broja patronažnih posjeta bolesnicima, 
bez navođenja konkretnih  ponuđenih rješenja kako bi se ti problemi prevazišli.  Pitao je na koji način če Opstina da 
afirmise rad zaposlenih, zaštitu prava pacijenata, obzirom da su mogućnosti da se Opština umiješa u unaprjeđenje 
zdravstvene zastite i obrazovanja u Bijelom Polju skoro nikakve, jer je to drzavni sektor, koji je pod pokroviteljstvom 
Ministarstva zdravlja i Fonda za zdravstveno osiguranje.  

 Odbornik Abaz Kujovi ć imao je  repliku   na izlaganje odbornika Adnana Strikovića.  
 Repliku na repliku  imao je odbornik Adnan Striković.  
 Odbornica Vesna Pavi ćević je imala repliku  u ime Kluba.  
 Odbornik Adnan Strikovi ć je  imao repliku u ime Kluba.  
 Odbornik Zoran Boškovi ć je pitao nadležne da li se slažu sa konstatacijom navedenom na strani 20 koja glasi 

„administrativnim kapacitetima sa aspekta kvalifikacione strukture i iskustva u obavljanju poslova u lokalnoj 
samoupravi i javnim ustanovama na lokalnom nivou iako su formalno popunjeni odgovarajućim kadrom, nedostaje 
kreativnost, naročito za razvoj preduzetništva, planiranje i projektovanje, takođe u pogledu poznavanja stranih jezika i 
korišćenja informacionih tehnologija, potrebna je dodatna edukacija zaposlenih.“ Takođe je pitao da li je tačno da 
pećine, a naročito ulaz u Đalovića pećinu nijesu elementarno zaštićene od mogućih oštećenja. Takođe je pitao  u koju 
kategoriju su ubrojani putevi Tomaševo-Sokolac, Tomaševo-Potrk i Bliškovo-Stožer. Postavio je pitanje  zašto u ovom 
planu nema, a u Strateškom je bilo izgradnja bazena za plivanje, područnog odjeljenja škole u Pripčićima, 
rekonstrukcija atletske staze. Pitao je  da li će sa tri mjere, prva, utvrđivanje broja stvarno nezaposlenih po profilima i 
stepenima stručnosti, druga analiza mogućnosti za veće zapošljavanje u privredi, treća, smanjenje rada na crno u 
korist reguralnog zapošljavanja doći do smanjenja broja nezaposlenih u navedenom procentu. 

Odbornik Abaz Kujovi ć je imao repiku na izlaganje odbornika Zorana Boškovića.  
Odbornik Zoran Boškovi ć imao je repliku na repliku odbornika Abaza Kujovića.  
Predsjednik Skupštine  se složio sa odbornikom Boškovićem da bi primjedbe koje se odnose na narativni dio 

ovog plana trebalo usvojiti. Ali je istakao da ono sto je suština, to je tabelarni prikaz investicija koje prate program 
plana. 88 miliona investicija do 2021.godine će na neki način ograničiti migracije ili će barem stvoriti uslove da se ljudi 
ohrabre i da krenu u sopstvene biznise, odnosno zadrže se u ovom gradu. 

Odbornik Zoran Boškovi ć se zahvalio predsjedniku Skupštine na razumijevanju njegove diskusije, te naveo da 
je na početku bio jasan da će klub odbornika SNP-a glasati za sve što znači razvoj. Istakao je da je sve rekao 
dobronamjerno da se tekst popravi da ne bi izazvali reakcije kod ljudi koji će da ga čitaju.  

Odbornik Alija Durovi ć je naveo da je plan kapitalnih investicija za 2019 2021 godinu, veoma sadržajan, 
realan i razvojni. U prvom poglavlju predstavljeno je postojeće stanje koje govori o implementaciji određenih projekata 
koji su implementirani ili se već implementiraju. Plan od 2019 do 2021 godine se odnosi na brojne aktivnosti iz oblasti 
privrede. U tim aktivnostima značajno mjesto zauzima oblast poljoprivrede. Stvara se ambijent za zapošljavanje i 
pojavu novih radnih mjesta u poljoprivredi, a sve kroz razne projekte koji se plasiraju sa adresa nacionalne agrarne 
politike u saradnji sa lokalnom upravom. Kroz povoljne kreditne aranžmane koji su na raspolaganju poljoprivrednicima, 
poljoprivrednici ostvaruju željene ciljeve, i to nije više ono bavljenje poljoprivredom u smislu preživljavanja već jedan 
ozbiljan poslovni iskorak od kojeg ljudi prave od poljoprivrede industriju. 

Odbornica Bojana Furtula je saglasna sa svim onim sto su rekli prethodni odbornici,a naročito dijela koji se 
tiču i pravopisa i gramatike. Citirala je specifični cilj „utvrđivanje specifičnog cilja i njegovo ostvarivanje potrebno je više 
od svih drugih specifičnih ciljeva“ smatrajući da se ovom cilju trebalo posvetiti mnogo veća pažnja, dakle navesti neki 
konkretni dalji koraci koji bi se preduzeli da se nezaposlenost smanji. Ukazala je na negativni migracioni  saldo u 
Opštini Bijelo Polje da se u 2018.godini odselilo cak 580 osoba.. Navela je da je u planu navedeno da će se otkup 
mlijeka nastaviti preko dosadašnjih otkupljivača, dok sa otkupom ne počne i Milkraft u Vraneškoj dolini, te da ona lično 
smatra da ta fabrika nikad neće početi da radi i da otkupljuje mlijeko. Istakla je da neki navodi zaista nisu u redu kao 
npr. „umjesto seljaka polupismenog, umornog fizičkog radnika, starog, konzervativnog, zatvorenog, potreban će biti 
seljak stručnjak, bogat i odmoran covjek koji prati rezultate naučnog i tehnološkog razvoja u poljoprivredi da bi ih 
primjenjivao na sopstvenom gazdinstvu.“ 
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Odbornik Miloš Mari ć je istakao da je očekivao da će diskusije da budu u smislu sta je kapitalno, a sta nije. 
Naveo je da su izabrani projekti za koje je procijenjeno da su značajni, za sve građane naše Opštine. Generalno ovaj 
dokument znači napredak. Obavijestio je da su za naredni period u našoj Opštini predviđene investicije na poboljšanju 
visokonaponske i niskonaponske mreže otprilike oko 2 miliona. Kompletni dalekovodi koji su najteži za održavanje, jer 
se radijalno kreću put Barica i put Bistrice biće zamijenjeni. Mijenjaju se da bi se poboljšao život ljudi i snabdijevanje 
električnom energijom. Tačno je da struja nestaje usljed kvara, ali manje ce nestajati kada se planirano uradi.  
Pretpostavlja da dokument gramatički nije urađen kako treba i slaže se da ga treba uskladiti terminološki da bude bez 
grešaka. Naveo je da je Odbor većinom glasova predložio Skupštini da se ovaj dokument usvoji, da ga je potrebno 
tehnički doraditii da ne bude štamparskih i gramatičkih grešaka.  

Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da mu je neshvatljivo da ovoliko grešaka ima u ovom dokumentu, te da to 
nisu štamparske greške, novi red, zarez, tačka itd, nego su to suštinske greške. Istakao je da se ovim strateškim 
planom planira povećanje zaposlenja u Bijelom Polju 15% odnosno 1200 lica, a kako je podsjetio prethodnih godina 
kada smo bili najbrže rastuća ekonomija, imali smo zapošljavanje od 9,8 posto, i u međuvremenu je rast ekonomije 
počeo da stagnira. Dao je primjedbu na organičavajući faktor, zapošljavanje lica od 18 do 40 godina starosti, 
istovremeno primjećujući da se mladi ljudi sele iz Bijelog Polja, tako da ce se ovim ostvariti jedan drugi statistički 
pokazatelj koji će biti pozitivan da će se smanjiti nezaposlenost, jer ljudi odlaze. Navodi se da  je završena mini 
elektrana na rijeci Vrelo,  da treba da bude bude puštena u rad,  a trebalo bi da je puštena u rad prošle godine. Vezano 
za izgradnju vodovoda Zaton istakao je da je direktor vodovoda ukazao na problem da taj vodovod ne može biti spojen 
na vodovodnu mrežu dok se ne napravi novi vodi.Pitao je da li su u Bijelom Polju izgrađene davno planirane mjerne 
stanice za kvalitet vazduha. 

 Odbornik Idriz Mahmutovi ć  se osvrnuo na stavku otkup u Pavinom Polju,  da je jedan od izvođaca na tom 
lokalitetu, ali da im nije plaćeno, te da smatra da im neće nikad ni platiti zato što neće nikad ni doći. Komentarisao je 
da je dosta nezaposlenih na birou rada. Takođe je komentarisao da nije obezbijeđen ulaz u Đalovića klisuru. 

Menadžer Opštine Fahrudin Begovi ć je dao odgovore na pitanja i sugestije odbornika. Istakao je da prihvata 
sugestije i da postoje greške koje će ispraviti. Ali, ono što je ključno su investicije vrijedne 88 miliona eura koje su 
velika obaveza i zadatak za predsjednika Opštine, i njegov tim,da zajedno sa državnim organima i Vladom Crne Gore 
sve realizuju u naredne 3 godine.  

  Predsjednik Skupštine  je konstatovao u odnosu na sve diskusije koje su vođene po ovoj tački dnevnog reda 
da je zaista neophodna lektura ovog dokumenta odnosno tekstualnog dijela, da ovaj dokument ode u mnogo boljoj 
formi prema onima koji će opredjeljivati sertifikate i licence za dodjeljivanje donacija.  

Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da će klub odbornika SNP-a dati podršku ovom planu uz obavezu da se 
uvodni dio koji je jednako sastavni dio ovog plana promijeni i doradi. 

Odbornik Idriz Mahmutovi ć je takođe obavijestio da će klub odbornika SDP-a podržati ovaj plan. 
Predsjednik Skupštine  je dao na glasanje Predlog Odluke o donošenju Plana kapitalnih investicija opštine 

Bijelo Polje za period 2019 – 2021.godine koji je usvojen jednoglasno sa 24 “za”.  
 
          4. Tačka - Predlog Odluke o davanju saglasnosti na zaklju čivanje Ugovora o poslovno-tehni čkoj 
saradnji sa Ministarstvom odbrane Crne Gore;          
           5. Tačka - Predlog Odluke o koriš ćenju sredstava teku će budžetske rezerve budžeta Opštine Bijelo 
Polje; 
     Uvodno obrazloženje dao je sekretar Sekretarijata za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Dejan 
Lukovi ć. 

   Sekretarka Sekretarijata za finansije Alida Nuhodži ć je objasnila da se sredstva iz tekuće budžetske rezerve 
koriste za nepredviđene ili nedovoljno predviđene poslove koji se finansiraju iz budžeta Opštine.Ovom odlukom se u 
budzetu opstine Bijelo Polje za realizaciju pomenutog ugovora obezbjedjuju sredstva, na teret sredstava tekuce 
budzetske rezerve u iznosu 50 hiljada eura. 
 Odbornik Dževad Omerovi ć naveo da smatra da je ovo projekat koji je izuzetno značajan za ruralno područje 
naše Opštine. Obzirom da se radi o izgradnji 158 km regionalnih puteva, ovo je izuzetna povoljnost za Opštinu iz 
razloga sto će izgraditi nove puteve i poboljšati postojeće po veoma povoljnim uslovima. Ovakvom saradnjom sa 
Ministarstvom odbrane putna infrastruktura u seoskom području će biti na većem nivou što će značiti poboljšanje 
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kvaliteta života i veći ostanak na selo omladine. Pitao je kolika je ušteda budžeta Opštine Bijelo Polje potpisivanjem 
ovog Ugovora za izgradnju novih i održavanje postojećih 158km putnih pravaca. 

       Odbornica Bojana Furtula se prije svega osvrnula na Ugovor o poslovno-tehničkoj saradnji u kome se izvođač 
radova obavezuje da za potrebe investitora, bez naknade, angažovanjem svog ljudstva izvrši opravku i nasipanje 
sljedećih putnih pravaca, bez naknade, a iz sredstava tekuće budžetske rezerve od ukupno 150 000 eura, ići će 50 000 
eura za ovaj projekat. Takođe je bitno da se obezbijedi besplatna ishrana i smještaj i na njihov tekući račun se uplate 
troškovi za vrijeme rada na terenu u skladu sa propisom kojim se utvrđuje naknada lica. Tako da ovo što piše bez 
naknade ne bi ni trebalo da piše jer nije bez naknade nego se itekako daje. Ocijenila je da je put Bliškovo-Stožer u 
očajnom stanju, da ukoliko pane neka manja kiša, a ne veća ili snijeg, put je toliko loš da jedva može da se stigne do 
sela. Primjera radi ta 2 km tu može da se odradi samo nasipanje i ako se odradi nasipanje nije se uradilo ništa Dakle 
opravka i nasipanje, potrebno je asfaltiranje, jer od Bliskova do Stozera 8km, a ovdje je navedeno 2, tako dakle samo ce 
ta 2km put biti nasuto najvjerovatnije. Tako da, svakako da podrzava svaki vid ovih projekata i da trebaju da se 
asfaltiraju svi nasi putevi naročito seoski, ali eto potrebno je da se maksimalno svi potrude da izvođači radova da bude 
sto više asfaltiranih  puteva ne samo kada je ovaj projekat u pitanju nego generalno Opština Bijelo Polje. 

        Odbornik Zoran Boškovi ć je postavio pitanje vezano za Ugovor o poslovno-tehničkoj saradnji što se tiče 
realizacije  ugovora, da li podrazumijeva i probijanje novih puteva. 

 Odbornik Radosav Nišavi ć je pitao u čemu je razlika između angažovanja Vojske Crne Gore i nekog drugog 
preduzeća. 
          Odbornica Vesna Pavi ćević je istakla da će Klub odbornika DPS a podržati ovaj prijedlog Odluke iz prostog 
razloga što podatke koje imamo odnose se na to da je kandidovano 151,8 km puta na teritoriji koje se treba raditi za 
vrijednost od 50 000 eura koje treba utrošiti za to na način da ce se angažovati Ministarstvo odbrane tj.sa njima sklopiti 
ugovor.  
          Odbornik Adnan Strikovi ć je komentarisao da je predviđeno da Opština obezbijedi materijale, dnevnice, 
smjestaj, hranu, te da je smatrao da je ušteda makar na dnevnicama. Zbog toga, smatra da ne vidi da će oni to bolje 
uraditi nego neka specijalizovana firma.  Ukazao je da ne bi trebala da se pravi pogrešnu sliku da ćemo 158 km puta sa 
50 000 eura održavati, a ne milion i dvesta hiljada koliko bi nam inače trebalo. Trebaće nama milion i dvesta hiljada, ali 
ćemo ovih 158 km puta svakako u narednih 10 godina održavati. 
 Odbornica Vesna Pavi ćević je imala repliku  na diskusiju odbornika Adnana Strikovića. 
         Odbornik Adnan Strikovi ć je imao repliku  na repliku odbornice Vesne Pavićević.  
 Odbornik Miloš Vaji ć je konstatovao da se Vojska Crne Gore ne bavi primarno probijanjem, asfaltiranjem puteva, 
tako da to nije profitabilni posao, primarni od kojeg zarađuju novac, nego to rade da bi pomogli drugim opštinama. 
 Sekretar Sekretarijata za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Dejan Lukovi ć odgovorio je na pitanja i 
diskusije odbornika.  
 Predsjednik Skupštine  dao je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na zaključivanje Ugovora o 
poslovno-tehničkoj saradnji sa Ministarstvom odbrane Crne Gore koji je usvojen jednoglasno sa 24 „za“. 
 Predlog Odluke o korišćenju sredstava tekuće budžetske rezerve budžeta Opštine Bijelo Polje je usvojen 
jednoglasno sa 24 „za“. 
 
 6. Predlog Odluke o u češću Opštine Bijelo Polje u troškovima realizacije pro jekta Dnevni boravak za stare 
u Bijelom Polju, bez rasprave, usvojen je jednoglasno sa 24 „za“. 
 
 7. Predlog Odluke o davanju saglasnosti za organiz aciju Me đuopštinskih sportskih igara za 2021. godinu 
 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je podsjetio da su posljednje MOSI igre održane u Bijelom Polju davne 1989.godine. 
Smatra da je konačno vrijeme da Opština Bijelo Polje dobije organizaciju MOSI igara što bi trebalo da povlači višestruku 
korist za našu Opštinu, prije svega misli na infrastrukturne projekte, vitalne projekte za naš grad, od stadiona, atletske 
staze i tako dalje. To prije svega zaslužuje grad Bijelo Polje, a naravno zaslužuju i naši sportisti za koje je rekao da su 
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zaista sjajni, te iskoristio priliku da pohvali atletičare koje je bila čast pratiti na posljednjim sportskim igrama, i zahvalio 
se direktoru Centra za sport i čitavom rukovodstvu koji su organizovali ekipe iz Bijelog Polja da na dostojan 
reprezentativan način predstavljaju Opštinu. 
 Odbornik Vladan Rudi ć je naveo da je izuzetna čast biti organizator ovih igara, te da se nada će Opština nakon 
punih 30 godina dobiti ovu organizaciju, gdje bi u naš grad došlo preko 2000 sportista koji bi se takmičili u različitim 
sportovima i disciplinama, a ujedno bi mogli da vide Bijelo Polje kao turističku destinaciju i njene često pominjane 
projekte kao što su Bjelasica i Đalovića pećina.  
 Odborniik Damjan Kneževi ć je objasnio da Opština Bijelo Polje nema prioritet po pravilima MOSI igara za 
organizaciju. 2021 godina je pripala Crnoj Gori za organizaciju MOSI igara. Postoje pravila koje Opštine sa sjevera Crne 
Gore mogu da se kandiduju. Bijelo Polje ima prvenstvo ispred Berana i Mojkovca. Opština Kolašin ima prvenstvo ispred 
Bijelog Polja zato što nikad nije bila organizator MOSI igara. Ovo je samo saglasnost za učestvovanje u konkursu. 
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti za organizaciju Međuopštinskih 
sportskih igara za 2021. godinu koji je usvojen jednoglasno  sa 23 „za“. 
 
 8. Izvještaj o realizaciji Programa mjera za podst icaj razvoja poljoprivrede za 2018.godinu 
 9. Predlog Programa mjera za podsticaj razvoja pol joprivrede za 2019.godinu 
 
 V.d. Sekretar Sekretarijata za preduzetništvo i ekonosmski razvoj Slobodan  Jeli ć dao uvodno obrazloženje o 
Izvještaju  o realizaciji Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede za 2018.godinu i Predlogu  Programa mjera za 
podsticaj razvoja poljoprivrede za 2019.godinu. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da je Izvještaj o realizaciji Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede 
za 2018. godinu ostvaren sa 99,53% i kada bi se gledali samo ti pokazatelji reklo bi se da je to imalo itekako smisla i da 
se radilo dobro u tom pravcu. Zatražio je pojašnjenje vezano za drugu mjeru Upravljanje rizicima u poljoprivredi.  
Predložio je ukidanje mjere Promocija poljoprivrednih proizvoda u privredi i mjere Direktna podrška ratarskoj proizvodnji, 
obzirom da je mali broj poljoprivrednih proizvođača učestvovao u realizaciji ovih mjera. Ukazao je na veoma mali iznos  
finansijskih sredstava po domaćinstvu za  mjeru broj 6 Podrška povrtlarskoj proizvodnji, mjeru Otkup mlijeka, mjeru  broj 
8 Program unaprjeđenja pčelarstva, Subvencija u nabavci deficitarne mehanizacije, Razvoj tržišne maline, tako da ovim 
predviđenim sredstavima pljoprivredni proizvođači ne mogu unaprijedi svoju proizvodnju. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da su službenici Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj zajedno 
sa službenicima Sekretarijata za ruralni razvoj obišli sve veće mjesne zajednice, a u svim većim mjesnim zajednicama 
nema Bistrice. Istakao je da je izvršena promocija poljoprivrednih proizvoda i to je koštalo 5 000 eura, a to je bilo na 
platou u centru grada pa pita kako je utrošeno toliko sredstava. 
 Odbornik Alija Durovi ć je istakao da iako se možda nekome čini da su to male mjere lokalna samouprava ipak 
pospješuje davajući subvencije i to od ara, gdje su obuhvaćeni oni koji imaju 10 do 30 ari. 
 Odbornik Zoran Boškovi ć je naveo da se posmatra Izvještaj o realizaciji Programa mjera za podsticaj razvoja 
poljoprivrede za 2018.godinu i ako se uporedi sa ciframa sa Izvještajem za 2017.godinu tada je dakle 2017.godine 
procenat realizacije programa ovih mjera bio 51%, a za 2018.godinu  99,53%. Može se biti zadovoljno u poređenju 
procenta realizacije za minulu 2018. u odnosu na prethodnu 2017. Takođe, broj poljoprivrednih proizvođača koji su 
korisnici ovih mjera 2018 je 990, 2017 godine 532 poljoprivredna proizvođača obuhvaćena ovim mjerama. Apsolutno se  
složio sa odbornikom Strikovićem da ove mjere bez obzira što su realizovane u visokom procentu ne daju odgovarajuće 
i adekvatne rezultate. To je toliko usitnjeno da one praktično ništa ne znače. Pitao je kolege iz Sekretarijata da li su oni 
lično zadovoljni efektima ovih podsticajnih mjera, te zar nije rezultat svih mjera, svih ulaganja, ono što se vidi na terenu, 
pusta sela, prazna i napuštena domaćinstva? Pitao je koliko ima registrovanijh poljoprivrednih proizvođača u Bijelom 
Polju i zašto nema mjere subvencija žetvenih radova koja je postojala u programu iz 2017.godine. 
 Odbornik Alija Durovi ć se nije složio sa konstatacijom da mjere treba ukinuti zato što su male. Svaka finansijska 
podrška poljoprivrednom proizvođaču je jako značajna bez obzira kolika ona bila. Objasnio je da se radi o podsticajnim 
mjerama za usitnjene parcele do 30 ari. Što se tiče subvencija u mehanizaciji, naveo je da se svake godine sa 
nacionalnog agro budžeta raspisuje po jedan poziv koji se odnosi za nabavku mehanizacije, i iznose 250 000 eura po 
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jednom gazdisnstvu koje se odnose za nabavku mehanizacije, gradnju objekata i drugo. Pravo za ove mjere imaju svi 
građani iz Bijelog Polja, iz Crne Gore koji ispune određene uslove. Kriterijumi možda jesu strogi, ali nisu nimalo 
nedostižni. Mjere ne treba ukidati, treba ih povećavati, a što se tiče brojnog stanja gazdinstava očukuje da će nadležni 
sekretarijat imati te podatke i da će ih saopštiti. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je imao repliku na diskusiju odbornika Alije Durovića.  
 Odbornica Vesna Pavi ćević je predložila da se naredne diskusije skrate kao u materijalu, svi odbornici su dobili 
materijale, ako neko ima nešto konkretno neka kaže, ali jednostavno da se diskutuje što kraće.  
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da Opština Bijelo Polje ima 25 mjesnih zajednica, da su nadležni iz 
Sekretarijata obišli 23, samo nijesu  Bistricu i još jednu, a toliko se govori o Đalovića pećini. 
 Odbornik Alija Durovi ć je imao pravo na repliku.  
 Odbornik Radosav Nišavi ć je pitao koliko kosta jednog poljoprivrednika da bi participirao za ovu podsticajnu 
mjeru recimo u ratarskoj proizvodnji gdje je prosle godine podijeljeno 50 eura po korisniku,  koliko košta finansijski tog 
covjeka, vadjenje posjedovnog lista, da li se njima uopste isplati da za tako mali iznos toliko vremena izgubi da 
aplicira.Takođe tačka podrska mladim poljoprivrednim proizvođačima na izrazito ruralnim podrucjima, iznos od 200 eura 
ne može  biti motiv da  mladi poljoprivredni proizvođači ostanu  na selu. 
 Odbornik Zoran Boškovi ć je u tehničkom smislu, ne ulazeći u suštinu predviđenih mjera, pohvalio Program kao 
pregledan, sistematizovan i sistematski urađen, pregledno sa rubrikama po pojedinim mjerama sa potpunim 
obrazloženjem, stoga je onome ko čita sve jasno. 
   Na pitanja i dskusije odbornika odgovore su dali v.d. sekretaar Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj 
Slobodan Jeli ć  i predstavnica Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj Fazila Polumeta . 
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Izvještaj o realizaciji Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede 
za 2018.godinu koji je usvojen sa 20 „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržan“. 
 Odbornica Slađana Nedovi ć je navela da amandman odbornika Zorana Boškovića nije prihvaćen ni od strane 
predlagača ni od strane Odbora za finansije, privredu i razvoj. 
 Odbornik Zoran Boškovi ć je obavijestio Skupštinu da je podnio amandman na predlog Programa mjera za 
podsticaj razvoja poljoprivrede za 2019. godinu. U članu 4 stav 2 mijenja se i glasi: “ obaveze prema korisnicima 
programa izvrsavaće se po dinamici utvrđenoj budžetskim planom potrošnje koji odobrava Sekretarijat za finansije 
Opstine Bijelo Polje, a najkasnije 3 mjeseca od donošenja rješenja o utvrđivanju prava na podsticajne mjere“. Istakao je 
da smatra da su 3 mjeseca optimalan rok, to bi značilo do kraja marta upravo pred sezonu kada čovjek treba da 
realizuje ono za šta je dobio sredstva, te mu je zaista neshvatljivo i neprihvatljivo odbijanje ovog amandmana. 
  V.d. sekretara Sekretarijata za preduzetništvo i ekonosmski razvoj Slobodan Jeli ć  je obavijestio Skupštinu da 
amandman odbornika Zorana Boškovića nije prihvaćen od strane predlagača.  
         Predsjednik Skupstine dao je amandman na Predlog Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede za 
2019.godinu odbornika Zorana Boškovića na glasanje koji nije usvojen sa 4 „za“ i 19 „protiv“.  
 Predlog Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede za 2019. godinu usvojen  je sa 21 „za“, 2 „protiv“ i 1 
„uzdržan“. 

 10. Izvještaj o realizaciji programa mjera za podsticaj  ruralnog i održivog razvoja za 2018.godinu 
 11. Predlog Programa mjera za podsticaj ruralnog i  održivog razvoja za 2019.godinu 
 Sekretar Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasmin Ćorovi ć je dao uvodno obrazloženje o Izvještaju o 
realizaciji programa mjera za podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2018.godinu i Predlogu Programa mjera za 
podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2019.godinu. Obavijestio je Skupštinu da je odbornik Zoran Boškovi ć podnio 
amandman na predlog Programa mjera za podsticaj rur alnog i održivog razvoja:  U članu 3, stav 2 mijenja se i 
glasi: “ obaveze prema korisnicima programa izvrsavaće se po dinamici utvrđenoj budžetskim planom potrošnje koji 
odobrava Sekretarijat za finansije Opstine Bijelo Polje, a najkasnije 3 mjeseca od donošenja rješenja o utvrđivanju 
prava na podsticajne mjere“. Istakao je da smatra da su 3 mjeseca optimalan rok, to bi značilo do kraja marta upravo 
pred sezonu kada čovjek treba da realizuje ono za šta je dobio sredstva, te mu je zaista neshvatljivo i neprihvatljivo 
odbijanje ovog amandmana.Takođe je obavijestio je da ovaj amandman  nije prihvaćen od strane predlagača.  
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 Odbornik Adnan Strikovi ć je pitao da li nadležni iz Sekretarijata misle da je malo novca opredijeljeno za ove 
mjere. Smatra da mjere moraju biti izdašnije. Naveo je da od skromnih 61 000 eura, skoro 20 000 eura je potrošeno na 
razvoj života na selu, promocija i edukacija, što nije nikakva direktna podsticajna mjera. Pitao je ko je to edukovan, te da 
li je to spisak utrošenih sredstava za 23 obilaska na terenu ili za nešto drugo. Po njegovoj procjeni je to poražavajući 
podatak. Za stavku 11. troškovi po osnovu drugih zahtjeva 4750 eura je pitao na šta se to odnosi. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je istakao primjedbu zašto nadležni nijesu pored svih mjesnih zajednica obišli i 
Bistricu. 
 Odbornik Zoran Boškovi ć je naveo što se tiče Izvještaja o realizaciji Programa mjera za podsticaj ruralnog i 
održivog razvoja za 2018.godinu kao nedostatak smatra što ne sadrži broj zahtjeva i broj korisnika po mjerama. Zatražio 
je pojašnjenje za šta i gdje je utrošeno 1300 eura od predviđenih 3000 eura za razvoj društvenog života na selu  i na šta 
se u većini potrošilo iz stavke 11 troškovi po osnovu drugih zahtjeva. Zatim, po kom osnovu poljoprivredni proizvođači 
mogu podnijeti zahtjev za realizaciju podsticajne mjere 8. zaštita i unaprjeđenje biodiverziteta za koju je predviđeno 9 
000 eura. Istakako je primjedbu da je opredijeljenih 5000 eura za mjeru podsticaj razvoja ruralnog turizma malo. 
Pohvalio je izvještaj u tehničkom smislu kao dobro urađen. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da suštinski ima protiv mjera koje Opština opredjeljuje preko ovog 
Sekretarijata te da nije problem kako su nadležni to odradili. 
 Sekretar Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasmin Ćorovi ć je dao odgovore na pitanja i diskusije odbornika.  
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Izvjestaj o realizaciji programa mjera za podsticaj ruralnog i održivog 
razvoja za 2018.godinu koji je usvojen sa 21 „za“, 1 „protiv“ i 1 „uzdržan “.  
 Amandman odbornika Zorana Boškovića nije usvojen sa 5 „za“ i 20 „protiv“. 
 Program mjera za podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2019. godinu je usvojen sa 21 „za“, 2 „protiv“ i 2 
„uzdržana“. 
 
 12.Predlog lokalnog akcionog plana za unaprje đenje kvaliteta zivota LGBTI za 2019.godinu  bez rasprave, 
usvojen je sa 20 „za“, 3 „protiv“ i 2 „uzdržana“. 

 13. Predlog odluke o raspodjeli sredstava za podrsk u ženskom preduzetništvu u 2019.godini 

 Odbornica Enisa Babaji ć je navela da se žene suočavaju  sa određenim preprekama koje treba prevazići da bi im 
šanse za biznis bile jednako dostupne kao i muškarcima. Takođe, bez obzira na jednakost pred zakonom žene i dalje 
doživljavaju prepreke u pogledu nasljeđivanja i posjedovanja imovine. Statistika ukazuje da žene obavljaju 67% 
svjetskog rada, zarađuju 10% svjetskog dohotka, nasljednice su 1% svjetskog imetka, čine 70% nepismenih u svijetu, a 
širom svijeta žene zarađuju i do 50% manje za jednak rad nego muškarci. Vlada Crne Gore i Ministarstvo za ljudska i 
manjinska prava na osnovu brojnih istraživanja i analiza donijelo u avgustu 2015. godine smjernice za stvaranje 
povoljnog ambijenta za žensko preduzetništvo u lokalnim zajednicama.  
 Odbornik Adnan Strikovi ć istakoa da smatra da je predmetna Odluka stimulacija ženskog preduzetništva u 
Bijelom Polju dobra stvar. Nažalost, u Crnoj Gori pa samim tim i u Bijelom Polju žene nisu dostigle potrebni nivo 
ravnopravnosti kada su u pitanju odnosi u društveno političkom životu. Po njegovom mišljenju žene su produktivniji sloj 
našeg društva i sve sfere društvenog života u kojima žene imaju određenu dominaciju su naprednije u društvu. Iskoristio 
je priliku da kaže da je konačno Crna Gora dobila predsjednicu jedne političke parlamentarne partije. 
 Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Predlog Odluke o raspodjeli sredstava za podršku ženskom 
preduzetništvu u 2019.godini koji je usvojen jednoglasno sa 25 „za“.  

 14. Predlog odluke o raspodjeli sredstava za finansiran je projekata u oblasti borbe protiv korupcije na 
lokalnom nivou  bez rasprave, usvojen je sa 22 „za“ i 3 „uzdržana“. 

            Predsjednik Skupstine se zahvalio odbornicma na saradnji i predložio da se rad sjednice Skupštine nastavi 10 h 
u istoj Sali za (četvrtak) 11.07.2019 godine. Rad sjednice Skupštine je završen u 20 časova. 
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Nastavak IX sjednice Skupštine održane 11.07.2019 g odine (petak) u 10 časova. 

 

 Predsjednik Skupštine je obavijestio da postoji kvorum za rad i oslučivanje za nastavak rada IX jsednice 
Skupštine. Obavijestio je da sjednici pored obornika prisustvuje predsjednik Opštine Petar Smolović,  starješine organa 
lokalne uprave i javnih službi čiji je osnivač Opština i predstavnici sredstava javnog informisanja. Predložio je nastavak 
rada IX sjednice Skupštine razmatranjem predloga Odluke o donošenju izmjena i dopuna Programa privremenih 
objekata za područje opštine Bijelo Polje za period 2019-2024 godina. 

         16. Predlog Odluke o donošenju Programa pr ivremenih objekata za podru čje opštine Bijelo Polje za period 
2019-2024 godina 

 Sekretar Sekretarijata za stambeno-komunalne poslove i saobraćaj Dejan Lukovi ć je predložio da se ova  tačka 
skine  sa dnevnog reda zbog nemogućnosti dobijanja saglasnosti od nadležnog Ministarstva. 
         Predsjednik Skupštine predložio da se tačka Predlog Odluke o donošenju Programa privremenih objekata za 
područje opštine Bijelo Polje za period 2019-2024 godina povuče sa dnevnog reda. 
 
 17. Izvještaj o radu i poslovanju JU Muzej Bijelo P olje za 2018.godinu sa Programom rada za 2019.godin u 

    Direktor JU Muzej Bijelo Polje Željko Rai čević je dao uvodne napomene o Izvještaju o radu i poslovanju JU 
Muzej Bijelo Polje za 2018.godinu sa Programom rada za 2019.godinu. 
   Odbornica Azra Muli ć je navela da „Bjelopoljsko likovno proljeće“ važi za jednu od najboljih manifestacija u 
zemlji, te da je ozbiljnost i posvećenost rada ove institucije dokazana pokretanjem prve likovne kolonije slikari Lazovići 
koja će se ove godine održati u avgustu, a kojom će biti upotpunjeno likovno bogastvo Bijelog Polja i države Crne Gore. 
Sa dodatnim unaprjeđenjem i modernizacijom, uvođenjem novih muzejskih sadržaja smatra da će se bjelopojski muzej 
pridružiti porodici savremenih muzeja. 
            Odbornik Adnan Strikovi ć je podsjetio da se na današnji dan prije 24 godine desio zločin genocida u 
Srebrenici, gdje su stradalo 8372 žrtava. Vezano za ovu tačku dnevnog reda istakao je da Ustanova ima budžet nekih 
stotinjak hiljada eura,  ali da nailazi  na probleme zaštite muzejskih dobara, investiciono održavanje zgrade je vrlo loše, 
predmeti izloženi na slobodnom prostoru, neuslovan izložbeni prostor sa prisutnom vlagom na zidovima, nedovoljnom 
zaštitom, malo vještačkog osvjetljenja, nema polica nema ormara, nema odgovarajućih materijala, nema ventilacije, 
rasprsivaca vlage, nema instrumenata za praćenje relativne vlaznosti vazduha, temperature osvjetljenja itd. Dalje, 
postoje problemi kada je u pitanju muzejska dokumentacija, koji je tesko uraditi zbog nedostatka adekvatnog muzejskog 
kadra, problemi revizije muzejskog materijala. Istakao je da je zakonom predviđena drugačiji način organizovanja ove 
Ustanove, da bi se promijenila ova situacija, da je predviđen direktor Ustanove, stalno zaposleni, da ozbiljan kadar, ali 
da se tu ništa ne mijenja. Pohvalio je dio organizacije manifestacija. 
 Odbornik Saša Lalevi ć je izrazio zahvalnost ispred kolektiva OŠ „Braća Ribar“ u Zatonu jer su imali korektnu 
saradnju sa JU Muzej kada su aplicirali za izradu narodnih nošnji preko Ministarstva kulture, pa se sada mogu pohvaliti 
sa impozantnom zbirkom narodne nošnje za svoje učenike.  
         Direktor JU Muzej Bijelo Polje Željko Rai čević je dao odgovore na pitanje i dsikusije odbornika.  
         Odbornik Adnan Strikovi ć se zahvalio direktoru na odgovorima i naveo da bi volio da tokom sljedeće revizije 
bude utvrđeno da nema nedostajućih predmeta. Vezano za nedostajući kadar je naveo da tim problemom treba 
prvenstveno da se pozabave najodgovrniji u Opštini i da animiraju mlade da upisuju te fakultete. 
   
 Predsjednik Skupštine je dao na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju JU Muzej Bijelo Polje za 2018.godinu sa 
Programom rada za 2019.godinu koji je usvojen sa 22 „za“ i 1 „uzdržan“. 

18. Izvještaj o radu i poslovanju Turisti čke organizacije za 2018.godinu sa Programom rada za  2019.godinu 

 Odbornica Slađana Nedovi ć je navela da su sve planirane aktivnosti koje su bile predstavljene prethodnim 
planom realizovane sa apsolutnim ciljem razvoja turističkih potencijala naše opštine. Tokom prošle godine urađen je 
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veliki broj promotivnog štampanog materijala, ali je promocija vršena i putem elektoronskih medija, sajta, društvenih 
mreža. Tokom prethodne godine je posjećen veliki broj međunarodnih manifestacija. Na prvom mjestu sajam turizma u 
Beogradu, Novom Sadu, zatim sajam turizma u Budvi i sajam turizma u Kraljevu. Očekuje da će u budućem periodu 
Turistička organizacija imati još bogatiju turističku ponudu da predstavi u svom radu i apsolutno vjeruje da će naša 
turistička organizacija odgovoriti zadatku koji joj je povjeren. 
 Odbornik Nikola Raosavljevi ć je naveo je da je u Bijelom Polju 2018.godine bilo 5 000 gostiju i 10 000 noćenja, 
ali da su to noćenja ljudi koji su došli na svadbe, zbog ostavinskog postupka ili potpisivanja nekog ugovora. To sve nije 
doprinos turističke organizacije. Smatra da doprinos turističke organizacije mora biti bolji, mora postojati veći angažman. 
Nije samo dovoljno obilazak sajmova nego je potrebno dovođenje, sklapanje aranžmana, ugovora sa ozbiljnim 
turističkim operaterima i zatim ponuditi ono što ima Bijelo Polje.  
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je primijetio da u turističkoj organizaciji rade 2 stalno i 3 povremeno zaposlena. 
Izrazio je primjedbu zašto kod troškova manifestacija za koje je utrošeno 50 000 eura nisu navedene manifestacije 
konkretno. Naveo je da Izvještaj treba da bude napravljen tako da bude jasan svakom odborniku. Obavijestio je da će 
klub odbornika SDP-a podržati ovaj izvještaj i zamolio da ubuduće svaki izvještaj bude malo detaljniji. 
 Odbornik Radosav Nišavi ć je istakao da smatra da je iznos od 150 000 eura koliko je predviđeno za turističku 
organizaciju mala sredstva za ambiciozne projekte i valorizaciju turističkih potencijala Bijelog Polja. Sugerisao je 
nadležnim da posjete vodopad Skakala na izvorištu rijeke Lještanice prije nego što se realizuje projekat mini 
termoelektrane, da bi u tom dijelu sagledali da li je korisnija ta turistička ponuda ili uhvatiti rijeku u cjevovod. Smatra da 
je malo sredstava izdvojeno za izradu promotivnog materijala. Naveo je da je potrebno otvoriti suvenirnicu ukoliko već 
ne postoji, ali sa 2000 eura koliko je za to opredijeljeno se ne može ništa napraviti. Pitao je da li turistička organizacija 
ima dobru saradnju sa ljudima koji se privatno bave turizmom i da li od njih dobijaju podatke. Zatim, da li planiraju 
obnavljanje markiranih staza na planini Bjelasici. Smatra da je bolje planirati ugradnju solarne klupe na planini Bjelasici 
jer tamo nema struje i mnogo bi bilo korisnije turistima nego u gradu. 
 Odbornik Nikola Raosavljevi ć je istakao da u zadnjih nekoliko godina nijedan novi hotel nije otvoren u Bijelom 
Polju. Da je to takva ekspanzija turizma u Bijelom Polju, naravno da bi se našao investitor, osjetio bi da je to povoljan 
ambijent, otvorio bi hotel sa 5 zvjedica sa bazenom. Pohvalio je turističku ponudu Bijelog Polja, ali samo zahvaljujući 
prirodnom ambijentu koji postoji u Bijelom Polju, Đalovica pećinu nije izmislila lokalna administracija, ona postoji već 
hiljadama godina. Bjelasica je sama od sebe najljepša planina. Naravno da je potrebno skijalište ali nije siguran koliko 
će ta investicija koja je usmjerena prema Bjelasici doprinijeti razvoju turizma u Bijelom Polju obzirom da je ogromna. 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je pitao na šta je konkretno potrošeno 19 hiljada eura za Ušće fest. Vezano za 
kupovinu bicikala pitao je da li imaju magacin za bicikla i da li su ona na popisu kao inventar, osnovno sredstvo 
turističke organizacije ili je to za upotrebu da se ode do nekih destinacija, posluži se i vrate se 
 Direktorica Turističke organizacije Violeta Obradovi ć je dala odgovore na pitanja i diskusije odbornika.  
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Izvjestaj o radu i poslovanju Turističke Organizacije Bijelo Polje za 2018, 
sa Programom rada za 2019.godinu koji je usvojen  jednoglasno sa 23 „za“. 
 
 20. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Centar  za podršku djeci i porodici za 2018. godinu, sa 
Programom rada za 2019. godinu 
 Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da je ukupan prihod Centra za podršku djeci i porodici 124  217, 033 eura. A 
od toga za plate, poreze i doprinose i otplata reprograma za poreze i doprinose ide 110 029,12 eura. Ako se tome doda 
da se na dan 31.12. kod Centra našlo 3 405,82 i trošak od 500 eura koji je dat za naknade upravnim odborima onda 
ostaje 10ak hiljada da se raspravlja što je minimalno. Pitao je zašto je samo ovoliko malo sredstava 700 eura od Zavoda 
za zapošljavanje. Obavijestio je da će klub odbornika SDP-a podržati ovaj izvještaj. 
 Direktorica Centra za podršku djeci i porodici Rada Đerić je odgovorila na pitanja odbornika. 
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Centar za podršku djeci i 
porodici za 2018. godinu, sa Programom rada za 2019. godinu koji je usvojen  jednoglasno sa 22 „za“. 
 
 21. Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za sp ort i rekreaciju Bijelo Polje;  
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 22. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut  JU Centar za sport i rekreaciju Bijelo Polje; 
 23. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove C entar za sport i rekreaciju sa finansijskim izvješt ajem za 
2018.godinu sa Programom rada sa finansijskim plano m za 2019.godinu;  
 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je istakao da smatra da ljudi koji žele da se aktivno bave politikom trebaju da budu 
isključeni kada su najbitnije sportske odluke u pitanju. Imao je  primjedbu na član 21 gdje se kaže „za člana upravnog 
odbora, osim člana iz reda zaposlenih imenuje se afirmisani stručnjak iz oblasti koja je od značaja za razvoj sporta“. 
Ovo u suštini daje mogućnost da u upravni odbor sportskog kluba se stavi čovjek bilo koje struke, bilo kojeg zanimanja. 
Predložio je da bi bolje rješenje bilo da stoji „za člana upravnog odbora iz reda zaposlenih imenuje se, po pravilu, 
stručnjak iz oblasti sporta“. Ovo po pravilu daje mogućnost da to ne mora uvijek biti stručnjak iz oblasti sporta, ali to bi 
trebalo da se tumači samo izuzetno ukoliko stvarno nema stručnjaka iz oblasti sporta. U Izvještaju o radu za 
2018.godinu  učešće na MOSI igrama u Priboju 2018. gdje su pobrojani rezultati naših sportista, nije naveden  doprinos 
šahovske ekipe, koja je nastupila na tim MOSI igrama, koja je zavrijedila  petu poziciju. Treba poraditi na tome da kada 
se nastupa u ime grada to rade u tom trenutku najbolji predstavnici za tu oblast sporta. Smatra da odbornici imaju pravo 
da znaju koliko se novca prihodovalo osim onog koji je Opština dala, od ulaznica, od sponzorstava, od nekih drugih 
stvari koliko je klub prihodovao. Istakao je sredstva od sponzorstva treba da budu prikazana u finansijskom izvjestaju, te 
da bi Skupština trebala da daje saglasnost za ta sponzorstva, ko ce doci u klub da bude sponzor, na kakav nacin i sa 
kakvim  udjelima.  
 Odbornik Damjan Kneževi ć je pojasnio da se sport u Bijelom Polju u prošloj godini odvijao izuzetno dobro i 
povoljno, postignutni su najbolji rezuiltati u zadnjih 10-15 godina. Što se tiče potrošača, najbolji klubovi su najveći 
potrošači, FK Jedinstvo, KK Jedinstvo i Rukometni klub, koji su najbolje rezultate postigli u prethodnoj godini. Žasto 
nema na MOSI Priboj šaha na tebeli, to je greška, došlo je do previda. Što se tiče finansijskog dijela fudbalskog i 
košarkaškog kluba, oni dostavljaju detaljan izvještaj Upravnom odboru na usvajanje. U izvještaju je obuhvaćen novac 
koji je dobijen od Opštine. Ko god ostvari neki novac, donatorstvo, sponzorstvo, nemaju tačan podatak. Skupština ne 
treba da daje saglasnost u tom pravcu. Po Zakonu o sportu, zna se ko je stručnjak iz oblasti sporta, to je trener, sportski 
radnik i profesor fizičke kulture, koji mogu da budu u upravnom odboru. To je iz zakona izvučeno i postavljeno. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da odbornici vrše kontrolu poslovanja svega onoga što se radi sa sredstvima 
Opštine. Dalje, nikako ne može biti da odbornik ne treba da ima uvid u prihode i kontrolu svih sredstava bez obzira da li 
ih je neko dao sponzorski. Istakao je da se ne mogu dati 500 hiljada eura ili 100 hiljada eura odbojkaškom klubu, a da 
vas onda ne interesuje kako su potrošene. Sugerisao je i da predsjednici UO svih potrošača prisustvuju sjednicama 
Skupštine.   
            Odbornik Miloš Mari ć je naveo da svi klubovi moraju biti registrovani kod Ministarstva sporta, jer moraju da se 
ispune određeni uslovi. Svi moraju imati otvorene žiro-račune i poslovati preko njih. Samim tim što se posluje preko žiro 
računa smatra da nema mjesta da se nešto ne radi kako treba. Sredstva koja je Opština opredijelila budžetom, uprava 
za sport je podijelila prema klubovima i sredstva koja su dobijena od strane ministarstva i sponzora su sva išla preko 
žiro računa. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da javne ustanove i sekretarijati takođe posluju preko žiro-računa pa su 
dužni da Skupštini prikažu svaki cent koji su potrošili. Istakao je da  ne sumnja u regularnost poslovanja ove ustanove, 
ali je sporan način na koji se to prikazuje građanima Bijelog Polja. 
 Odbornik Damjan Kneževi ć je naveo da nisu tražili račune koje su klubovi dobijali od sponzorstava, već su tražili 
samo one račune koji su finansirani iz budžeta Opštine. Naveo je da je bila praksa ranije da predsjednici klubova dolaze 
na Skupštinu i daju pojašnjenja. 
   Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da ne kaže da se radi neregularno, ali se radi netransparentno. 
   Odbornik Idriz Mahmutovi ć je istakao da smatra da sa 140 hiljada eura jedan fudbalski klub ne može da igra 
drugu ligu.  
   Odbornik Miloš Mari ć je naveo da je 2018.godine upravni odbor Centra za sport donio odluku da se tromesječno 
prebacuju sredstva i da se podnose izvještaji svih klubova. Ako ne opravdaju potrošena sredstva ne mogu dobiti 
naredna sredstva. Znači sva sredstva su oni morali imati pokriveno papirom i izvještajem i plus godišnji izvještaj koji 
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Upravni odbor detaljno pregleda, knjiga ulaznih faktura, izvodi koji to prate, sve to pokriveno do zadnjeg centa.
 Predsjednik Skupštine  je saglasan da rad mora biti transparentan i da se u ovom domu ne može ništa kriti. 
Odbornici treba da imaju sve materijale. Zamolio je rukovodstvo da za narednu sjednicu Skupštine kada bude 
razmatran ovaj izvještaj budu detaljno razrađeni svi segmenti djelovanja u sportu.  
 Odbornik Miloš Vaji ć je naveo da ako se sponzorstvo dobije u vidu smještaja i hrane, treba to prikazati kroz neki 
narativni izvještaj. Ako dobiju sponzorstvo u vidu novca, 20 hiljada i da plate hotel moraju platiti i pdv. 
 Odbornik Damjan Kneževi ć je naveo da do sada praksa nije bila dostavljanje ovakvog tipa izvještaja fudbalskog, 
košarkaskog kluba, posto su on najveći potrošači i sada se pojavljuju odbojkaški i rukometni. Trudiće se  da utiče da se 
to dostavlja, da bude transparentno na sljedećoj Skupštini i da svi vide kako se poslovalo i sta se radilo.  
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o organizovanju JU Centar za sport i rekreaciju Bijelo 
Polje koji je usvojen jednoglasno sa 22 „za“.   
 Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Centar za sport i rekreaciju Bijelo Polje usvojen je 
jednoglasno sa 22 „za“.   
 Izvještaj o radu JU Centar za sport i rekreaciju sa finansijskim izvještajem za 2018.godinu sa Programom rada i 
finansijskim planom za 2019.godinu je usvojen sa 21 „za“ i 1 „uzdržan“.   
 Odbornik Zoran Boškovi ć je predložio da se kao naredna tačka razmatra Predlog odluke o davanju saglasnosti 
na odluku Javne ustanove Centar za sport i rekreaciju o izboru direktora jer su odluke povezane. 
 
 35. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku  upravnog odbora JU Centar za sport i rekreaciju o 
izboru direktora Ustanove  
 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je podržao ovaj predlog čime je njegov Odbornički klub pokazao da nema ništa protiv 
kandidata DPS-a već imaju protiv pojedinaca i načina rada pojedinaca koji su predloženi od strane DPS-a. Predloženi 
kandidat ne spada u te pojedince protiv čijeg načina djelovanja i rada imaju nešto protiv, a to zbog njegovog načina 
rada, pristupa poslu i prije svega transparentnosti u radu JU Centar za sport i rekreaciju, što je jednako važno kao i 
uspjeh u radu tih kolektiva. Smatra da je bilo nepotrebno budžetom smanjiti 10% izdatke za sport.  
 V.d. direktora JU Centar za sport i rekreaciju Marko Maslovari ć se  dao odgovore na pitanja i diskusije odbornika. 
 Odbornik Adnan Strikovi ć je primijetio u finansijskom izvještaju da je atletskom klubu izdvojeno oko 15 ak hiljada 
za godinu dana. Smatra da je to malo, jer kao primjer je naveo mladog osamnaestogodišnjeg Erovića koji je na MOSI 
igrama i na balkanskom prvenstvu bio finalista, zatim skakačicu u dalj koja osvaja zlatne medalje i druge atletičare koji 
osvajaju prvenstva Crne Gore, postavljaju rekorde i tako dalje. Ponos je gledati te mlade ljude i smatra da bi Opština 
trebala pomoći sa sredstvima u većem iznosu, jer su to vrhunski rezultati za bjelopoljske i crnogorske uslove.  
 Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku upravnog odbora JU 
Centar za sport i rekreaciju o izboru direktora Ustanove, Marka Maslovari ća, koji je usvojen jednoglasno sa 22 „za“. 
 
 25. Predlog Odluke o preuzimanju obaveza pla ćanja troškova za održavanje pumpnih postrojenja, bez 
rasprave je usvojen, jednoglasno sa 22 „za“. 
 
 26. Predlog izmjena i dopuna Programa podizanja sp omen–obilježja na teritoriji opštine Bijelo Polje  bez 
rasprave je usvojen, jednoglasno sa 22 „za“. 
 27.Predlozi odluka o davanju statusa spomen-obilje žja 

- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču povodom konačnog oslobođenja Bijelog 
Polja,  bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču posvećenoj radu bolnice 37.Udarne 
sandžačke divizije, Stožer bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču poginulim borcima od 1941-1945 godine sa 
područja Kanja bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču posvećenoj formiranju štaba Crnogorsko-
sandžačkog NOP odreda, Kovren bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za.  
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- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Đorđija Stanića bez rasprave usvojen je  
jednoglasno sa 22 „za“. 
    - Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču poginulim borcima NOVJ u Sušici bez 
rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomeniku sa spomen pločom posvećenom radu 
štamparije u mjestu Pripčiće; bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Spomeniku poginulim borcima VII. 
Crnogorske omladinske brigade „Budo Tomović“, Sokolovica-Korita bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 
22 „za“.   
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomeniku palih boraca NOR-a 1941-1945 godine u 
Zatonu bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen-česmi borcima Petog udarnog polimskog 
bjelopoljskog odreda, Čeoče bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–česmi komandantu Milivoju Tomoviću i borcu 
Milovanu Kneževiću, Livadice bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Spomen–ploču Spomen–česmi Jagode Bogićević, Maina 
Gora bez rasprave usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Alekse Beća-Đilasa Bijelo Polje bez rasprave 
usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Milovana Jelića Bijelo Polje bez rasprave usvojen je  
jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Miloja Dobrašinovića Bijelo Polje bez rasprave 
usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Nikice V. Kneževića Bijelo Polje bez rasprave 
usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Muniba Kučevića Bijelo Polje bez rasprave usvojen 
je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Živka Žižića Bijelo Polje bez rasprave usvojen je  
jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Dušana Koraća Bijelo Polje bez rasprave usvojen je  
jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Dušana Duša Basekića Bijelo Polje bez rasprave 
usvojen je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Milovana Jelića Pavino Polje bez rasprave usvojen 
je  jednoglasno sa 22 „za“. 
- Predlog Odluke o davanju statusa spomen-obilježja Bisti, Tomaša Žižića Tomaševo, bez rasprave usvojen je 
jednoglasno sa 22 „za“.  
 
                  30. Predlog Odluke o izboru dva člana Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave  bez 
rasprave usvojen je sa 20 “za” I 2 “uzdržana”. Odbornik Abaz Kujovi ć je kao predsjednik Odbora za izbor i 
imenovanja obavijestio Skupštinu da su  predloženi kandidati za članove Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne 
samouprave Doc.dr Elvir Zvrko, specijalista iz oblasti ORL, direktor Klinike za ORL i MFH Kliničkog centra 
Crne Gore i Slobodan Vojinović, direktor Regionalne privredne komore Sjeverno Đačkog okruga Republike 
Srbije, dobili jednoglasnu podršku Odbora. Upoznao je odbornike sa kratkom biografijom predloženih kandidata.  
       Odbornik Adnan Strikovi ć je pitao zašto nijesu dostavljeni razlozi ostavke prethodna dva kandidata?  
Odbornik Abaz Kujovi ć je naveo da se ova dva člana biraju umjesto prof. Milivoja Radovića i prof. Eme 
Alihodžić koji su bili izabrani u ovaj Savjet, ali su podnijeli ostavku jer ne žele zbog članstva u ovom Savjetu da 
svake godine podnose izvještaje o imovinskom stanju. 
       Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da su razlozi druge prirode bili bi takođe objektivni, a to su 
recimo da su to osobe koje više životno nijesu vezane za Bijelo Polje prebivalištem, te da poslove ne mogu 
obavljati jednako dobro kao neko ko tu boravi dnevno. Istakao je da je teško naći ijednu riječ primjedbe na 
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biografiju i autoritet predloženih kandidata, ali da nije dovoljno imati na papiru tako reprezentativna imena i ljude 
ukoliko suštinski doprinos nije moguće da daju. Iskoristio je priliku da skrene pažnju prilikom nekakvih budućih 
predlaganja da se kandiduju ljudi sa ovakvim biografijama, a da za funkcije koje podrazumijevaju život u Bijelom 
Polju, kandiduju se ljudi iz Bijelog Polja. 
               Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da cijeni predložene kandidate, ali da oni ne žive na području 
naše Opštine. Pretpostavlja, da obzirom na tu okolnost teško je organizovati sastanak ovog Savjeta. Predložio je 
da član Savjeta bude gospodin Refik Bojadžić, generalni sekretar Zajednice opština. 
       Odbornik Radosav Nišavi ć je naveo da slično razmišlja kao odbornici Striković i Mahmutović, te da nema 
nikakvih zamjerki na njihov rad i biografije, ali da se plaši da u nedostatku vremena zbog brojnih funkcija neće 
odgovoriti ovom zadatku na najbolji način. 
       Odbornik Abaz Kujovi ć je istakao da ova dva kandidata imaju sve reference da mogu da odgovore funkciji 
na koju se postavljaju. Objasnio je da se članovi Savjeta biraju putem javnih poziva. Predlagači su ih predložili. 
Gospodin Zvrko je predložen od grupe građana, a gospodin Vojinović od MZ Ravna Rijeka. Ne može se govoriti 
unaprijed da neće moći da se organizuju. Što se tiče Refika Bojadžića to je jedan zaista istaknuti čovjek, ali on 
ne može iz razloga funkcije na kojoj se nalazi.  
        Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o izboru dva člana Savjeta za razvoj i zaštitu 
lokalne samouprave, koji je usvojen sa 20 „za“ i 2 „uzdržana“. 
 
31. Predlog Odluke o razrješenju dva člana Savjeta JU „Ratkovi ćeve večeri poezije“ 
       Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je u vezi ove Odluke u pitanju  prestanak  funkcije zbog 
smrti predsjednika  Savjeta Mladena Lompara i  razrješenje člana Savjeta Tanej Bakić zbog podnošenja ostavke. 
Obavijestio je odbornike da je predsjednik Opštine podnio amandman: Na predlog Odluke o razrješenju 
predsjednika Savjeta JU “Ratkoviceve večeri poezije”, riječi “razrješenju” mijenjaju sa riječima “prestanku 
funkcije”.  
       Odbornik Idriz Mahmutovi ć je zatražio da izvjestilac koji je naveden u materijalu da uvodno obrazloženje 
gospodin Zuvdija Hodžić. 
         Predsjednik Skupštine  je naveo da Zuvdija Hodžič učestvuje u radu Savjeta RV, u kreiranju programa i  
koncepcijskoj politici kompletnog rada Ustanove. Napomenuo je da Odbor za izbor i imenovanja razmatrao 
navedeni predlog Odluke i predložio da Skupština konstatuje prestanak mandata predsjedniku Savjeta, odnosno   
razrješenje clana člana Savjeta JU Ratkoviceve veceri poezije. 

 
          34. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JU Centar za kulturu „Vojislav 
Bulatovi ć-Strunjo“ o izboru direktora 
        Odbornik Abaz Kujovi ć je u ime Odbora za izbor i imenovanja obavijestio da je Savjet JU C entar za 
kulturu “Vojislav Bulatovi ć-Strunjo” imenovao Milka Kova čevića, profesora i direktora gimnazije, sa 3 
“za” i 2 “protiv” za direktora, pa se predlaže Skup štini da da saglasnost na tu odluku . 
        Predsjednik Skupštine  je naveo da je na javnom konkursu bio jedini prijavljeni kandidat, te da je riječ o 
uglednom profesoru kom treba dati podršku. 
        Odbornik Adnan Strikovi ć je naveo da smatra da predloženi kandidat svojim kapacitetima itekako može da 
obavlja ovu funkciju, kao i veće funkcije u ovom gradu, na osnovu svog dosadašnjeg iskustva kako političkog 
tako i radnog.  Međutim, istakao je da neće glasati za predloge za koje misli da su nezakoniti, jer kako je ranije 
ukazivao na član 10 Zakona o kulturi gdje je jasno predviđeno ko može biti direktor ustanove, i da je to kulturni 
radnik. A ko je kulturni radnik je jasno definisano zakonom, i nigdje ne stoji da profesor biologije može biti kulturni 
radnik. Predložio je da od sada kada se vrši imenovanje na određene funkcije ti ljudi budu prisutni u sali. Ipak ih 
bira Skupština. Ovo je najveći dom u ovome gradu. To je na neki način uvažavanje Skupštine i grada. Po zakonu 
predloženi kandidat ne ispunjava uslove za ovo radno mjesto i samo iz tog razloga ne mogu podržati ovaj 
predlog.    
        Predsjednik Skupštine je naveo da je nesporno pitanje iskustva i eventualnog funkcionisanja u ovom 
sistemu predloženog kandidata. Zakon o kulturi prepoznaje opasnost da ako nema u određenoj sredini 
mogućnost da iz kruga umjetnika izabere izvršnog direktora, se može birati i neko iz stručnih, uskostručnih 
profesija. Nije bilo drugog kandidata na konkursu i iz tog razloga ne krši se zakon. Ne postoji apsolutno ništa 



22 

 

protivzakonito, Statut Centra za kulturu je usklađen zbog potencijalne opasnosti da se desi da se ne pojavi neko 
iz svijeta kulture. Istakao je da smatra da je nesporno da će predloženi kandidat u budućnosti voditi ustanovu 
kao što je prethodno u drugim mandatima radio na kvalitetan način i na zadovoljstvo svih građana Bijelog Polja. 
       Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da je činjenica da je Statut JU Centar za kulturu “Vojislav Bulatović-
Strunjo” promijenjen zbog predloženog kandidata. Naglasio je da sin predloženog kandidata radi u istoj ustanovi i 
postavio pitanje nepotizma. 
        Predsjednik Skupštine  je upozorio odbornika Mahmutovića da nije u redu govoriti o ljudima koji nisu 
prisutni, niti pominjati nešto što nije direktna odgovornost predloženog kandidata. 
       Odbornica Vesna Pavi ćević je navela da je članom 85 Poslovnika predviđeno da odbornik i drugi učesnik u 
raspravi može govoriti samo o pitanjima koja su na dnevnom redu. Odbornik je govorio i o drugim temama pa je 
zamolila da se ubuduće vodi računa o tome. 
        Predsjednik Skupštine dao je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JU 
Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-Strunjo“ o izboru direktora, Milka Kova čevića, koji je usvojen sa 18 „za“, 
2 „protiv“ i 2 „uzdržana“. 
          Odbornik Adnan Strikovi ć se javio da će zbog poslovnih obaveza morati brzo da napusti sjednicu. 
         36. Izvještaj o raalizaciji projekata nevl adinih organizacija koje su podržane sredstvima bud žeta 
Opštine za 2017.godinu, bez rasprave, usvojen je jednoglasno sa 22 „za“. 
 
        37. Informacija o realizaciji kapitalnog projekta izgra dnja Osnovne škole „Dušan Kora ć“ 
        Odbornik Idriz Mahmutovi ć je naveo da investicija izgradnje OŠ “Dusan Korać” košta 5 miliona 381 hiljada 
736 eura. Da je bruto površina 7845 i kad se to dvoje podijeli dobije se 686 eura po metru kvadratnom. Naveo je 
da stambeni kompleks u Nikoljcu od 140 stanova ili 12 000  kvadrata je koštao 3 miliona 600hiljada ili bolje 
rečeno 468 eura po jednom metru kvadratnom. Sa 140 savremenih kupatila i 54 mokra čvora, jer svaki stan 
preko 60  kvadrata ima i po jedan mokri čvor. Starački dom u Bijelom Polju od sedam hiljada kvadrata koštao je 
2 miliona i 100 hiljada, 300 eura po kvadratu. Pitao je da li je 686 eura velika ili mala cifra. Izrazio je  zadovoljstvo  
sto ce ovaj objekat da zazivi, kao i izgrdanja svakog  novog objekta u Opštini. 
.         Menadžer Opštine Fahrudin Begovi ć je do odgovore na pitanja odbornika Idriza Mahmutovića. 
         Predsjednik Skupštine  je konstatovao da je Informacija o realizaciji kapitalnog projekta izgradnja 
Osnovne škole „Dušan Korać“ prihvaćena.  
 
         38. Informacija o realizaciji projekta Projektovanje i izgradnja sistema za upravljanje otpadnim 
vodama u opštini Bijelo Polje, je bez rasprave prihvaćena od strane odbornika. 
 
         39. Predlog odluke o davanju saglasnosti p redsjedniku Opštine za zaklju čivanje ugovora o grantu 
Opštini Bijelo Polje od inveticionog okvira zapadno g Balkana, bez rasprave je usvojen jednoglasno sa 21 
“za”. 
         40. Predlog odluke o prenosu prava raspolaganja na moto rnom vozilu Opštini Petnjica,  bez rasprave 
je usvojen jednoglasno sa 21 “za”. 
 
         41. Predlog Odluke o prenosu prava raspola ganja na gra đevinskom zemljištu Vladi Crne Gore 
         Direktor direkcije za imovinu i zaštitu prava Opštine Ljubomir Soši ć dao ju uvodno obrazloženje o 
predlogu Odluke. Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na građevinskom zemljištu Vladi Crne Gore je 
usvojen jednoglasno sa 21glas “za”. 
 
         42. Predlog odluke o prenosu prava raspola ganja na nepokretnosti i zasnivanju stvarne služben osti 
u korist DOO Cedis  je usvojen jednoglasno sa 21 “za”. 
 
         43. Predlog odluke o prenosu prava raspola ganja na gra đevinskom zemljištu Br čvak Hajrizu, 
Fetahovi ć Derviši, Taso Hatidži, Burdžovi ć Omeru, Mehovi ć Vildani, Dizdarevi ć Asimu, Dizdarevi ć Sabini, 
Dizdarevi ć Majdi i Dizdarevi ć Muzaferu. 
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           Direktor direkcije za imovinu i zaštitu prava Opštine Ljubomir Soši ć je takođe dao uvodno obrazloženje o 
predloženoj Odluci.   
          Predsjednik Skupštine  je dao na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava raspolaganja na 
građevinskom zemljištu Brčvak Hajrizu, Fetahović Dervisi, Taso Hatidži, Burdžović Omeru, Mehović Vildani, 
Dizdarević Asimu, Dizdarević Sabini, Dizdarević Majdi i Dizdarević Muzaferu koji je usvojen sa 20 “za” i 1 
“uzdržan”. 
         44. Predlog odluke o davavnju saglasnosti o prenosu prava raspolaganja na gra đevinskom 
zemljištu Kajevic Eminu i Kajevic Hajru, bez rasprave je usvojen sa 18 “za” i 2 “protiv”. 

 
           Rad Skupštine završen je u  16 časova i 30 min. 
           Tonske bilješke sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika 
 
           Broj: 02–9373 
           Bijelo Polje, 10. i 11.07.2019. godine 
 
  Sekretarka Skupštine                                                            Predsjednik Skupštin e                        
       Ajsela Pačariz                                                                           Abaz Dizdarević 
 
 

 


